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La present acta, una vegada aprovada pel Ple, es publica en la web d'aquest Ajuntament de manera íntegra, 

sense cap mena de restricció i d'accés/consulta oberta en internet. L'eventual presència de dades personals o 

informació que identifique o que pot fer identificables persones físiques, queda omesa o substituïda per ***, 

llevat que concórrega alguna base jurídica que legitime el seu tracte, conforme estableix l'article 6 del 

Reglament Europeu de Protecció de Dades 2016/679 (RGPD) i l'art. 8 de la Llei orgànica 3/2018, de 5 de 

desembre, de Protecció de Dades Personals i garantia dels drets digitals. 

 

ACTA NÚM. 7/2025 

 

ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL, CELEBRAT EL 

DIA VUIT DE MAIG DE DOS MIL VINT-I-CINC 

 

A la ciutat de Sagunt, el dia vuit de maig de dos mil vint-i-cinc, a les 17 hores i 10 minuts, 

es reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. 

Alcalde, Sr. Darío Moreno Lerga, els següents regidors i regidores: 

Sra. María José Carrera Garriga 

Sr. Javier Raro Gualda 

Sra. Nuria Afra Carbó Dolz 

Sr. Raúl Palmero Plumed 

Sra. Ana Mª Quesada Arias 

Sr. Jorge Vidal Miguel 

Sra. Natalia Antonino Soria 

Sr. Francisco Javier Timón Saura 

Sra. Patricia Sánchez Mínguez 

Sr. Antonio Iborra Torres 

Sra. María Rubio Marcos 

Sra. María Isabel Sáez Martínez 

Sr. Joaquín Catalán Núñez 

Sra. Eva Mª Cayuela Medina 

Sra. Sara Cañada Rus 

Sr. Antonino Muñoz Ruiz 

Sr. Manuel González Sánchez 

Sr. Juan Antonio Guillén Juliá 

Sr. Eduardo Márquez Fuertes 

Sr. Alejandro Vila Polo 

Sr. José Tomas Serrano Fenollosa 

Sra. Maria Josep Picó Garcés 

Sra. Maria Josep Soriano Escrig 

Sr. Roberto Rovira Puente 

 

 Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr. Sergio 

Pascual Miralles, a fi de realitzar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera 

convocatòria. 

  

 La Presidència obri l’acte i, vist que tots han sigut convocats en legal forma i que hi ha 

prou quòrum, s’examinen els assumptes que tot seguit es relacionen i que han estat a disposició 

de les persones convocades a aquest Ple des de la data de la convocatòria. 

 

P R I M E R A   P A R T:  PART RESOLUTÒRIA 

 

1 EXPEDIENT 2209008R. APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA PLE 250403 
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Juntament amb la convocatòria i l’ordre del dia, en l’expedient electrònic corresponent 

s’ha posat a la disposició de totes les regidores i regidors l’esborrany de l’acta de la següent 

sessió plenària: 

3 d’abril de 2025. 

 

Considerant el que disposa l’article 121.2 de la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la 

Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana, sobre l’elaboració i l’aprovació de les 

actes de les sessions dels òrgans col·legiats. 

I considerant que, segons el que preveuen els articles 86 i 89 del vigent Reglament 

Orgànic Municipal, com a primer punt de l’ordre del dia del Ple de la corporació ha de figurar 

l’aprovació d’actes de sessions anteriors. 

 

Se sotmet a aprovació l’acta de la sessió dalt esmentada. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 25. Regidors absents 

en la votació: cap. Vots a favor: 25, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, Quesada, 

Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, 

González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira; per la qual cosa, el Ple de 

l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

Aprovar l’esborrany de l’acta de la següent sessió plenària: 

 3 d’abril de 2025. 

 

2 EXPEDIENT 2081451E. DISSOLUCIÓ I TANCAMENT 2024 - LIQUIDACIÓ 

ECONÒMICA 

Vista l’acta de la Comissió liquidadora de l’Organisme Autònom Consell Local Agrari de 

Sagunt corresponent a la sessió que tingué lloc el passat dia 2 d’abril de 2025: (…) 

 

I. Antecedents 

En sessió que tingué lloc el 29 d’octubre de 2024, el Ple de l’Ajuntament de Sagunt va acordar 

la dissolució de l’organisme autònom Consell Local Agrari amb l’objectiu d’integrar-lo en 

l’estructura administrativa municipal i va acordar el nomenament de la Comissió Liquidadora del 

Consell Local Agrari, integrada pels següents membres: 

 El secretari delegat 

 L’interventor delegat 

 El cap de la Secció de Personal i Recursos Humans Municipal 

 El cap de l’Oficina Pressupostària Municipal 

 La viceinterventora municipal 

Així mateix, es va aprovar que es contractara una assessoria especialitzada, conforme a la 

normativa de contractes de les administracions públiques, per a dur a terme el procés de liquidació. 

L’assessoria contractada va ser l’empresa Faura Casas Auditores Consultors. 

Els Estatuts del Consell Local Agrari contemplen el procediment per a la dissolució d’aquest 

organisme autònom i la integració dels serveis que presta en l’estructura de l’Ajuntament. D’acord 

amb l’article 38, apartat primer dels Estatuts del Consell Local Agrari, l’organisme pot ser dissolt 

quan l’Ajuntament el considere procedent, en exercici de les seues potestats d’autoorganització. 

Una vegada dissolt l’organisme, l’Ajuntament de Sagunt el succeirà universalment, i el seu 

patrimoni, amb tots els increments i aportacions que figuren en l’actiu, revertiran a la corporació 

municipal. A més, tot el personal que exercisca funcions en el Consell Local Agrari serà integrat a 

l’Ajuntament, d’acord amb el que disposa l’article 38, in fine. 

Segons l’article 39, paràgraf primer dels Estatuts, una vegada acordada la dissolució, 

l’Ajuntament nomenarà una comissió liquidadora amb les facultats que es consideren convenients. 
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En tot cas, com estableix l’article 39, paràgraf segon, l’Ajuntament succeirà universalment el 

Consell Local Agrari. 

 

II. Actuacions realitzades 

A continuació, es detallen les operacions dutes a terme durant el procés de liquidació: 

 

1. Regularització de saldos: s’ha procedit a regularitzar els saldos que no comptaven amb 

documentació justificativa, i per les indagacions efectuades permeten determinar que per 

diferents causes procedeix la baixa dels registres comptables. El detall dels saldos 

regularitzats en la comptabilitat corresponent a l’exercici 2024 de l’Organisme es troben 

detallats en l’Annex I. 

2. Liquidació d’obligacions pendents: al gener de 2025, s’han liquidat totes les obligacions 

pendents de pagament que no van poder ser abonades en l’exercici 2024 i van quedar com 

a pendents de pagament a 31 de desembre de 2024. El detall de les factures que han sigut 

abonades al gener de 2025 estan detallades en l’Annex II. 

3. Integració del personal: amb efectes 01 de gener de 2025, el personal del Consell Local 

Agrari ha sigut integrat en la plantilla de l’Ajuntament de Sagunt, conforme als termes 

establits en l’acord de dissolució. 

4. Inventari d’immobilitzat: s’ha realitzat l’Inventari dels béns que actualment estan en ús 

i són propietat del Consell Local Agrari, i que a conseqüència de la dissolució i el contingut 

de l’article 38 in fine dels Estatuts han de ser traspassats a l’inventari de l’Ajuntament de 

Sagunt. El detall dels béns que es troben comptabilitzats a 31 de desembre de 2024, els 

quals es troben pendents d’amortitzar es troba detallat en l’Annex III, mentre que en 

l’Annex IV s’arreplega el detall dels elements d’immobilitzat, en aquest cas, sense valorar, 

per considerar que el seu valor net comptable és zero, però que es troben en ús i són 

propietat del Consell Local Agrari. 

5. Balanç d’integració: tenint en compte l’informe emés per la Tresoreria de l’Ajuntament 

de Sagunt sobre el procés de liquidació i pagament de les obligacions a conseqüència de la 

dissolució del Consell Local Agrari, elaborat en data 06 de març de 2025, que s’adjunta 

com a Annex V, en el qual s’informa que en la data de dissolució formal del Consell Local 

Agrari, 31 de desembre de 2024, l’actiu dinerari real de l’organisme és de 330.645,92 

euros, és a dir, 93.285,19 euros major que el reflectit en comptabilitat; no obstant això, 

l’actiu dinerari real que es traspassa a l’Ajuntament és de 124.596,51 euros (saldo final), 

és a dir 112.764,22 euros menor que el comptable (a conseqüència del pagament de la 

transferència dels 25 justificants a proveïdors realitzada el 31 de gener),  s’ha elaborat el 

balanç de situació que ha d’integrar-se a l’Ajuntament de Sagunt: 

Conciliació de les existències en tresoreria elaborada pel tresorer municipal 

Data Descripció 

Saldo 

comptable 

Saldo 

bancari 

ORD 201 
Caixa 

Popular 

30-des-

24 
 330.645,92 330.645,92 

31-des Pagament AEAT MOD 111 trimestre 4 2024 -63.264,31  

31-des Pagament TGSS mes desembre -14.690,75  

31-des 
Regularitzacions comptables que han disminuït el saldo comptable 

de bancs però que no es corresponen amb pagaments reals 
-15.330,13  
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Data Descripció 

Saldo 

comptable 

Saldo 

bancari 

ORD 201 
Caixa 

Popular 

31-des-

24 
 237.360,73 330.645,92 

20-gen AEAT MOD 111 trimestre 4 2024  -63.264,31 

31-gen TGSS mes desembre  -14.690,75 

31-gen Transferència 25 factures FACE 9 GENER 
-

128.094,35 

-

128.094,35 

31-gen Comissió bancària transferència  -13,24 

31-gen 

Regularitzacions comptables que incrementen el saldo comptable 

de tresoreria en l’import que estava menysvalorada des del 31 de 

desembre de 2024. 

15.330,13  

31-gen-

25 
 124.596,51 124.583,27 

03-febr Comissió bancària transferència  13,24 

03-feb-

25 
 124.596,51 124.596,51 

 

D’aquesta manera, per a la integració dels comptes comptables de l’Organisme a 

l’Ajuntament, el balanç de situació que l’entitat rendirà amb data 31/12/2024 ha d’ajustar-se 

conforme a l’indicat en el paràgraf anterior i incorporar els moviments descrits en el quadre 

anterior que van tindre lloc en els mesos de gener i febrer, donant lloc al balanç d’integració, el 

qual ha de ser transferit a l’Ajuntament de Sagunt. El balanç, després de realitzar-se els ajustos 

corresponents, és el següent: 

 

 

III. Acords adoptats: 

1. Aprovació de les regularitzacions. S’aproven les regularitzacions de saldos relacionats 

en l’Annex I, que ja han sigut incloses en la comptabilitat de l’exercici 2024 de 

l’Organisme. 

2. Formació i aprovació del Balanç d’integració que ha de traspassar-se a l’Ajuntament. 

S’aprova el balanç d’integració per a la reversió dels béns i el traspàs dels drets i 

obligacions a la corporació (Annex VI). 

3. Dissolució de la Comissió liquidadora 

IV. Compte anual de l’exercici 2024 del Consell Local Agrari 

El compte anual de l’exercici 2024 del Consell Local Agrari es remetrà a l’Ajuntament per a 

la formació del Compte General de la Corporació. 

V. Dissolució de la Comissió Liquidadora 

La Comissió no es tornarà a reunir, llevat que es considere necessari per a la resolució de 

qualsevol assumpte pendent o per a l’execució de tasques addicionals relacionades amb la 

liquidació. 

Excepte per allò indicat en el paràgraf anterior, s’acorda la dissolució de la Comissió 

Liquidadora, una vegada que s’ha completat el procés de liquidació i es considera que totes les 

accions necessàries han sigut realitzades. (…) 

Vistes les actuacions efectuades i acords adoptats per la comissió liquidadora del Consell Local 

Agrari després de l’acord de dissolució adoptat pel Ple de la corporació el 29/10/2024, de 

conformitat amb el qual “(…) la totalitat de fins, objectius i competències de l’actual Consell 
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Local Agrari tornaran a l’Ajuntament de Sagunt que el succeirà universalment en els seus drets i 

obligacions. S’estableix com a data per a la integració el 01 de gener de 2025.” 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 25. Regidors absents 

en la votació: cap. Vots a favor: 13, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, Quesada, 

Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio i Rovira. Vots en contra: 2, senyores Picó i 

Soriano. Abstencions: 10, senyors/es Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, González, 

Guillen, Márquez, Vila i Serrano; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la 

Comissió Informativa d’Hisenda i Patrimoni, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor del 

PSOE i EU-Unides Podem, 2 vots en contra de Compromís per Sagunt i 10 abstencions del PP, 

IP i VOX, ACORDA: 

PRIMER: Aprovar la liquidació econòmica de l’organisme autònom local “Consell Local 

Agrari de Sagunt” una vegada realitzades les actuacions i adoptats els acords per la Comissió 

Liquidadora, consistents en: 

1. Aprovació de les Regularitzacions. S’aproven les regularitzacions de saldos relacionats 

en l’Annex I, que ja han sigut incloses en la comptabilitat de l’exercici 2024 de l’Organisme. 

2. Formació i aprovació del Balanç d’integració que ha de traspassar-se a l’Ajuntament. 

S’aprova el balanç d’integració per a la reversió dels béns i el traspàs dels drets i obligacions a la 

Corporació (Annex VI). 

3. Dissolució de la Comissió liquidadora. 

SEGON: Aprovar la reversió a l’Ajuntament i incorporació en l’Inventari Municipal dels 

béns que pertanyien al Consell Local Agrari, la relació del qual ha sigut actualitzada i figura els 

Annexos III i IV. 

TERCER: Procedir a l’ingrés dels fons líquids i altres valors resultants de la liquidació 

econòmica del Consell Local Agrari en la Tresoreria de l’Ajuntament. 

 

3 EXPEDIENT 371281T. MODIFICACIÓ MEMBRES DEL CONSELL DE PAU I 

SOLIDARITAT 

Per acord de Ple núm. 4 de 20 de juliol de 2005 es va aprovar la creació i reglament del 

Consell de Pau i Solidaritat atés el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 

de les Corporacions Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, que 

desenvolupa la naturalesa, creació, composició i organització dels Consells Sectorials (arts. 

130, 131 i 235) 

Atés el que preveuen els Estatuts del Consell Municipal de Pau i Solidaritat, relatiu a la 

seua composició, en sessió plenària de 29 d’octubre de 2020 es va aprovar l’última modificació 

de la composició dels seus membres. 

Amb data 28/11/2023 i 7/11/2023 les entitats LA BOTIGA DE TOT EL MÓN i 

ESCOLES SOLIDÀRIES han sol·licitat la substitució dels els seus representants, titulars i 

suplents, en el Consell de Pau i Solidaritat del qual ja són membres. 

Al mateix temps l’article 5.1 dels Estatuts del Consell Municipal de Pau i Solidaritat 

estableix que podran formar part “representants altres entitats que, legalment constituïdes, 

treballen a la localitat en l’àmbit de la cooperació al desenvolupament, la sensibilització i de 

mediació intercultural i sol·liciten participar en el Consell”. Per això l’entitat MANS UNIDES, 

recentment inscrita en el Registre Municipal d’Associacions, ha sol·licitat en data 1/04/2025 

l’ingrés al Consell de Pau i Solidaritat i compleix tots els requisits. 

Així mateix, l’entitat l’associació SALUT, EDUCACIÓ I DESENVOLUPAMENT, és 

baixa per inassistència reiterada als plens del Consell. 

 

Per això la composició actual del Consell de Pau i Solidaritat és la següent: 

 

ENTITAT REPRESENTANTS NIF 
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LA TENDA DE TOT EL MÓN 
Titular: Carlos Javier López Benedí ***0384** 

Suplent: María Pilar Carceller Sales ***0469** 

MANS AMIGUES 
Titular: Joaquin Garcia Casares ***8183** 

Suplent: Alberto Cortés Ros ***5069** 

FUNDACIÓ ADRA 
Titular: Delia Ángeles Rojo González ***6944** 

Suplent: Juan Carlos Pulleiro Rodríguez ***3975** 

ESCOLES SOLIDÀRIES 
Titular: Mario Viche González ***2283** 

Suplent: Maria Josep Soriano ***9642** 

MORVEDRE ACULL 
Titular: Pilar Crespo Lozano ***7493** 

Suplent: Carmen Verdú Company ***6436** 

LA CASA NOVA 
Titular: Vicente Calabuig San Francisco ***7779** 

Suplent: Vicent Marco Peñarrocha ***2683** 

CREU ROJA 
Titular: Jose Emilio Pérez Juan ***8946** 

Suplent: Elisa Galván Cordero ***9475** 

MANS UNIDES Titular: Blanca Gómez Peñalva ***0266** 

Suplent: Mercedes Gómez Palanca ***8158** 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 25. Regidors absents 

en la votació: cap. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, Quesada, 

Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, 

González, Guillen, Márquez, Picó, Soriano i Rovira. Abstencions: 2, senyors Vila i Serrano; per 

la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Drets Socials, el 

Ple de l’Ajuntament, per 23 vots a favor del PSOE, PP, IP, Compromís per Sagunt i EU-Unides 

Podem, i 2 abstencions de VOX, ACORDA: 

Aprovar la composició dalt transcrita del Consell Municipal de Pau i Solidaritat. 

 

4 EXPEDIENT 2200903K. DECLARACIÓ 2025 ANY CHABRET 

Presentada directament la proposta per part de la regidora de Cultura, conclòs l’examen 

dels assumptes inclosos en l’ordre del dia, i sotmesa a votació, de conformitat amb el qual 

estableix l’article 91.4 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 

Corporacions Locals, per unanimitat, la Comissió Informativa declara la urgència de l’assumpte. 

Vista la proposta del Departament de Cultura del següent tenor literal: 

“Aquest any 2025 es compleix el 140 aniversari de la primera publicació històrica d’Antoni 

Chabret Fraga, metge, historiador, literat i compositor saguntí, l’apel·latiu del qual més conegut 

a la seua ciutat és el de Cronista Chabret per a ser el primer a ostentar aquest càrrec. En 1885 

edita l’article “Morvedre avans el Compromís de Casp” en la revista Lo Rat Penat, que dirigia 

Constantí Llombart. Aquest estudi és la gènesi d’una llarga sèrie de publicacions essencials per 

al coneixement del passat de Sagunt i la seua comarca. 

De la mateixa manera, i prosseguint amb el desglossament cronològic, coincideix amb 

la commemoració del 140 aniversari de la concessió del Premi dels Jocs Florals de València —

en la sisena convocatòria de 1885— a l’obra històrica que va presentar Antoni Chabret i que 

tres anys després, en 1888, es convertiria en els dos toms de la seua obra Sagunt, la seua història 

i els seus monuments. Aquest treball, fins i tot en l’actualitat, és una de les fonts documentals 

més usades entre investigadors i erudits interessats en el saber saguntí. 

Antoni Chabret suposa una fita fundacional en el coneixement històric de Sagunt: és el 

primer cronista oficial de la nostra ciutat i és el primer que dona a conéixer la copiosa i llarga 

història del nostre municipi, publicant articles i llibres que seran peça fonamental per a les 

futures investigacions. 
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Un pròcer saguntí que no sols va aportar una tasca essencial per al coneixement de la 

nostra ciutat —la seua història i el seu ric patrimoni—, sinó que va ser un metge exemplar, 

estimat per tots, que va treballar pel benestar i la modernització de la nostra ciutat. 

 En un article del setmanari republicà saguntí Tribuna Libre, s’arreplegava així 

l’enterrament de Chabret: 

“Va ser monstruosa la manifestació de dol, com no s’havia vist mai en població semblant. 

A les quatre de la vesprada del dia cinc va començar a omplir-se la Glorieta d’amics i 

admiradors del finat. A les quatre i mitja va començar la desfilada, que va marxar en cap les 

Societats de Llauradors i Artesans amb les seues respectives banderes. Darrere de les societats, 

el clergat, i seguidament el fèretre, que portaven els fills del difunt, Antoni i Joan, i dos dels 

seus germans, que no el van abandonar fins que va ser col·locat en el nínxol…” 

Chabret naix a la vila de Morvedre el dia 28 de maig de 1846, al carrer de Sant Miquel. 

Va ser fill de Joan Baptista Chabret i de Maria Antònia Fraga, calderers naturals i veïns 

d’aquesta ciutat. Els seus avis paterns van ser Pere Chabret i Joaquima Antònia Candau; i els 

materns, Antoni Garrotxa i Maria Antònia Ferrer. 

En 1858, amb dotze anys, Antoni Chabret ingressa al Seminari Conciliar de València, 

en aquells dies instal·lat a l’antic casalot del Comte del Real, en el número tres del carrer de 

Trinitaris. Allí cursarà durant vuit anys els estudis, els quatre primers anys de Llatinitat i 

Humanitats, els tres posteriors de Filosofia i un de Sagrada Teologia. 

Al setembre de 1866 va abandonar el Seminari i es va incorporar, previ examen, a 

l’Institut de València, per a aspirar al grau de Batxiller en Arts i Oficis. En 1867, ja amb el títol 

de Batxiller, amb vint-i-un anys complits, entra a la Universitat de València, on cursa la 

llicenciatura de Medicina i Cirurgia durant cinc anys. En 1877 i després de presentar-se i superar 

uns exercicis teoricopràctics, obté el grau de llicenciatura en Medicina i Cirurgia. 

El 15 de juliol de 1878 Antoni Chabret contrau matrimoni amb Dolors Bru Torres i 

d’aquest matrimoni naixeran tres fills: Adela, Antoni i Joan. 

 Sabem que Chabret va ocupar els càrrecs de metge titular, forense i subdelegat del partit 

de Sagunt, i, abans d’això, va ocupar la primera plaça de metge a la població castellonenca de 

Caudiel, on va ser un dels socis fundadors del Centre Mèdic Castellonenc en 1872. 

També va exercir la seua professió en l’atenció a la guarnició militar del Castell de 

Sagunt; va ser mèdic d’aquesta plaça durant la tercera Guerra Carlista, la qual cosa li va valdre 

la concessió el 24 de maig de 1881 de la creu de primera classe al mèrit militar. I quan la 

companyia ferroviària del Ferro del Nord efectuava els seus treballs al final de Sagunt –en la 

línia fèrria cap a Terol i Calataiud–, va ocupar el càrrec mèdic de l’esmentada companyia. 

També en el terreny de la medicina hem de destacar la seua participació en els assajos de la 

vacuna anticolèrica amb el seu company, metge a Puçol, Amalio Gimeno. 

A més de la seua professió mèdica, Chabret va dedicar gran part de la seua vida en 

l’estudi i la investigació històrica i arqueològica de la seua ciutat, de manera que va ser un 

membre eminent de la Renaixença valenciana. Va formar part del grup de corresponsals del 

gran epigrafista alemany Emil Hübner, amb qui va mantindre una abundant correspondència. 

 La nit del 16 de març de 1885 al Teatre Principal de València es van celebrar els Jocs 

Florals –en la sisena convocatòria. Va ser en aquests jocs florals quan rebrà Antoni Chabret la 

copa artística de la Societat d’Amics del País “a la millor història d’una població del Regne de 

València” per la seua obra Història de Sagunt, que serà editada a Barcelona en 1888. 

Chabret i la seua obra Sagunt van tindre una immediata repercussió en l’àmbit cultural 

i acadèmic, com es pot comprovar per la seua inclusió i ressenyes en diverses revistes, periòdics 

i monografies, tant d’àmbit espanyol com internacional. 

En 1898 torna a presentar-se als Jocs Florals i és premiat el seu treball Història del terme 

general de Sagunt. En 1901 publica una altra important obra, Nomenclàtor de les carrers, 

places i portes antigues de la Ciutat de Sagunt, de gran importància toponímica i històrica. 
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Va ser durant l’estada de l’escriptor català Santiago Rusiñol a Sagunt, en 1901, quan va 

tindre lloc a la nostra ciutat l’estrena de la sarsuela El fantasma. El llibret va ser escrit pel mateix 

Antoni Chabret i la música, pel jove deixeble de Salvador Giner, el saguntí Antoni Palanca. 

Antoni Chabret no sols va ser metge, historiador i literat (coneixem, a més de la sarsuela, 

dos poemes en valencià (“Sagunt, cant a la meua pàtria!” i “En el convent de Sant Esperit”), 

sinó que a més es va dedicar ferventment a la música i va compondre, que sapiem, almenys nou 

obres musicals. 

Així mateix Chabret va participar en la modernització i en el benestar de la seua població. 

Un exemple d’això va ser la seua participació en la junta per a la construcció del Pantà 

d’Azuébar. 

En 1906 Chabret es va presentar de nou als Jocs Florals convocats a Castelló, on és 

premiada la seua obra Vies romanes de la província de Castelló de la Plana. 

El dia 4 de setembre de 1907, després de passar uns dies al Balneari de Card, morirà 

víctima d’una broncorràgia –segons consta en el certificat de defunció– a la seua casa de la 

Glorieta de Sagunt als 61 anys d’edat. 

La designació proposada contribuiria a: 

• Retre homenatge al Sr. Antonio Chabret Fraga com a cronista oficial i figura essencial del 

saber local. 

 • Potenciar el coneixement i la divulgació del patrimoni històric del municipi. 

• Fomentar l’interés per la història entre la ciutadania, especialment entre les noves generacions. 

• Estimular la col·laboració entre institucions culturals, educatives i turístiques entorn d’una 

figura de rellevància indiscutible. 

• Reforçar la projecció cultural de Sagunt a nivell autonòmic i nacional. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 25. Regidors absents 

en la votació: cap. Vots a favor: 25, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, Quesada, 

Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, 

González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira; per la qual cosa, de 

conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de gestió sociocultural, esportiva i 

participativa, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

Que l’any 2025 siga oficialment declarat com a "Any Cronista Chabret", en 

reconeixement a la inestimable aportació del Sr. Antonio Chabret Fraga en l’estudi i la 

conservació del patrimoni històric del municipi, i com a llegat viu de la seua vocació de servei 

a la ciutat. 

 

5 EXPEDIENT 2003476F. INCLUSIÓ INVENTARI PARCEL·LA MUNICIPAL 

CARRER SANT FRANCESC, 27 

ANTECEDENTS DE FET 



 9 

PRIMER. L’Ajuntament de Sagunt segons acreditació cadastral de la parcel·la descrita a 

continuació: 

 

 
 

SEGON. La parcel·la no consta inscrita en el registre de la propietat. 

TERCER. La parcel·la no consta inventariada en l’Inventari General de Béns i Drets de 

l’Ajuntament de Sagunt. 

QUART. No consten altres titulars que pogueren veure’s afectats o amb drets sobre la 

parcel·la la regularització de la qual es pretén realitzar. 

CINQUÉ. Davant de la necessitat de la depuració física i jurídica del bé immoble que 

ocupa el present acord, se sol·licita informe al tècnic topogràfic de l’Ajuntament de Sagunt, que 

és emés en data 17 de gener de 2025 i incorporat a l’expedient i en el qual s’indica el següent: 
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SISÉ. En vistes a una possible alienació del bé descrit anteriorment, i que resulta un requisit 

necessari per a la seua immatriculació de conformitat amb l’article 206 de la Llei Hipotecària, 

l’Ajuntament ha de procedir a la seua inclusió en l’Inventari General de Béns i Drets de 

l’Ajuntament de Sagunt. 

 

FONAMENTS DE DRET 

PRIMER. D’acord amb l’article 17 del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, pel qual 

s’aprova el Reglament de Béns de les Entitats Locals: 

“1. Les corporacions locals estan obligades a formar inventari de tots els seus béns i drets, 

qualsevol que siga la seua naturalesa o forma d’adquisició…” 

SEGON. Si bé els articles 32 i 33 del RBEL parlen de rectificació i comprovació de 

l’Inventari, com a operacions que han de dur-se a terme de manera anual i cada vegada que es 

renove la corporació respectivament, res impedeix l’actualització puntual de l’Inventari mitjançant 

la incorporació al mateix d’aquells actes jurídics que suposen la inclusió de nous béns o la 

modificació de les dades corresponents als béns consignats. Per si no fora prou, aquesta 

incorporació de noves dades no prohibida pel RBEL, trobaria assentament en l’article 34.1 de la 

LPAP, d’aplicació supletòria, que obliga les unitats competents a adoptar les mesures oportunes 

per a la “immediata” constància en l’Inventari General de Béns i Drets de l’Estat dels fets, actes o 

negocis relatius als seus béns i drets. 

TERCER. De conformitat amb l’article 32 RBEL, els inventaris seran autoritzats pel 

secretari de la corporació; en relació amb aquest precepte, l’article 3.2, lletra k) el Reial decret 

128/2018, de 16 de març, pel qual es regula el règim jurídic dels funcionaris d’Administració Local 

amb habilitació de caràcter nacional, comprén la funció de fe pública del secretari de la corporació 

portar i custodiar l’Inventari de Béns de l’Entitat Local. En conseqüència, es considera procedent 
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donar trasllat al secretari municipal de la present proposta d’acord amb els efectes del seu 

coneixement. 

QUART. Quant a la competència per a la inclusió del bé en qüestió en l’Inventari de béns, 

ha d’estar-se al que disposa l’article 34 RBEL, segons el qual: 

“El Ple de la corporació local serà l’òrgan competent per a acordar l’aprovació de 

l’inventari ja format, la seua rectificació i comprovació.” 

CINQUÉ. Segons el que estableix l’article 123.1 del ROF: 

“Les Comissions Informatives, integrades exclusivament per membres de la corporació, 

són òrgans sense atribucions resolutòries que tenen per funció l’estudi, informe o consulta dels 

assumptes que hagen de ser sotmesos a la decisió del Ple i de la Comissió de Govern quan aquesta 

actue amb competències delegades pel Ple, excepte quan hagen d’adoptar-se acords declarats 

urgents”. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 25. Regidors absents 

en la votació: cap. Vots a favor: 20, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, Quesada, 

Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, 

Picó, Soriano i Rovira. Abstencions: 5, senyors/es Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada i Muñoz; 

per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i 

Patrimoni, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a favor del PSOE, IP, VOX, Compromís per 

Sagunt i EU-Unides Podem i 5 abstencions del PP, ACORDA: 

PRIMER. Acordar la inclusió del següent bé en l’Epígraf 1 (Béns immobles) de l’Inventari 

General de Béns i Drets de l’Ajuntament de Sagunt, amb les següents descripcions: 

- Denominació: parcel·la sobrant c/ Sant Francesc 

- Referència cadastral: 3360320YJ3936S0001LD 

- Condició jurídica: sobrant de via pública. No es considera parcel·la edificable, 

donades les seues reduïdes dimensions no arriba a la profunditat mínima de 6 m 

establides en l’art. 93 del TRPGOU de Sagunt perquè es considere parcel·la 

edificable. 

- Superfície: 6,00 m². 

- Zonificació: Z.0/T.1. Sòl Urbà Residencial. Zona Z-0. Conjunt Històric Artístic/ 

Zona de respecte. Tolerància: T-1 

- Nombre de plantes: III (PB+II). 

- Límits: 

o Nord: Viari carrer Sant Francesc 

o Est: Propietat horitzontal parcel·la cadastral 3360305YJ3936D. 

o Sud: Immoble la referència cadastral del qual és 3360304YJ3936A0001ZE.  

o Oest: Sòl la referència cadastral del qual és 3360319YJ3936S0001FD.  

 

SEGON. Donar trasllat del present acord a l’Administració de l’Estat i la Comunitat 

Autònoma, en compliment del que disposa l’article 32.1 del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, 

pel qual s’aprova el Reglament de Béns de les Entitats Locals. 

 

 En aquests moments s’absenta de la sessió la Sra. Sáez. 

 

6 EXPEDIENT 2154610P. PLA ECONÒMIC FINANCER 2025-2026 

L’art. 21 de la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 

Sostenibilitat Financera assenyala literalment: “1. En cas d’incompliment de l’objectiu 

d’estabilitat pressupostària, de l’objectiu de deute públic o de la regla de despesa, 

l’Administració incomplidora formularà un pla economicofinancer que permeta l’any en curs 

i el següent el compliment dels objectius o de la regla de despesa, amb el contingut i abast 
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previstos en aquest article” (redactat per l’apartat set de l’article primer de la LO 9/2013, de 20 

de desembre, de control del deute comercial en el sector públic). 

En l’apartat segon de l’esmentat article, indica el contingut mínim del pla 

economicofinancer: 

“a) Les causes de l’incompliment de l’objectiu establit o, si és el cas, de l’incompliment de la 

regla de despesa. 

b) Les previsions tendencials d’ingressos i despeses, sota el supòsit que no es produeixen canvis 

en les polítiques fiscals i de despeses. 

c) La descripció, quantificació i el calendari d’aplicació de les mesures incloses en el pla, 

assenyalant les partides pressupostàries o registres extrapressupostaris en els quals es 

comptabilitzaran. 

d) Les previsions de les variables econòmiques i pressupostàries de les quals parteix el pla, així 

com els supòsits sobre els quals es basen aquestes previsions, d’acord amb el contemplat en 

l’informe al qual es fa referència en l’apartat 5 de l’article 15. 

e) Una anàlisi de sensibilitat considerant escenaris econòmics alternatius”. 

Així mateix l’art. 23 tracta la tramitació i seguiment dels plans economicofinancers i 

dels plans de reequilibri, assenyalant: 

“1. Els plans economicofinancers i els plans de reequilibri seran presentats, previ 

informe de l’Autoritat Independent de Responsabilitat Fiscal, en els supòsits en què resulte 

preceptiu, davant dels òrgans contemplats en els apartats següents en el termini màxim d’un 

mes des que es constate l’incompliment, o s’aprecien les circumstàncies previstes en l’article 

11.3, respectivament. Aquests plans hauran de ser aprovats per aquests òrgans en el termini 

màxim de dos mesos des de la seua presentació i la seua posada en marxa no podrà excedir de 

tres mesos des de la constatació de l’incompliment o de l’apreciació de les circumstàncies 

previstes en l’article 11.3. 

En el còmput del termini màxim d’un mes previst anteriorment no es computarà el temps 

transcorregut entre la sol·licitud i l’emissió de l’informe de l’Autoritat Independent de 

Responsabilitat Fiscal. 

2. El pla economicofinancer i el pla de reequilibri de l’Administració central serà 

elaborat pel Govern, a proposta del Ministre d’Hisenda i Administracions Públiques, i es 

remetrà a les Corts Generals per a la seua aprovació, seguint el procediment establit en 

l’article 15.6 d’aquesta Llei. 

3. Els plans economicofinancers i els plans de reequilibri elaborats per les Comunitats 

Autònomes seran remesos al Consell de Política Fiscal i Financera, que comprovarà la 

idoneïtat de les mesures incloses i l’adequació de les seues previsions als objectius que 

s’hagueren fixat. A l’efecte de valorar aquesta idoneïtat, es tindrà en compte l’ús de la capacitat 

normativa en matèria fiscal. 

Si el Consell de Política Fiscal i Financera considerara que les mesures contingudes 

en el pla presentat no garanteixen la correcció de la situació de desequilibri, requerirà a la 

Comunitat Autònoma afectada la presentació d’un nou pla. 

Si la Comunitat Autònoma no presenta el nou pla en el termini requerit o el Consell 

considera que les mesures contingudes en aquest no són suficients per a aconseguir els 

objectius, s’aplicaran les mesures coercitives previstes en l’article 25. 

4. Els plans economicofinancers elaborats per les corporacions locals hauran d’estar 

aprovats pel Ple de la corporació. Els corresponents a les corporacions incloses en l’àmbit 

subjectiu definit en els articles 111 i 135 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 

Locals seran remesos al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques per a la seua 

aprovació definitiva i seguiment, excepte en el supòsit que la Comunitat Autònoma en el 

territori de la qual es trobe la corporació local tinga atribuïda en el seu Estatut d’Autonomia 

la competència de tutela financera sobre les entitats locals. 

En aquest últim supòsit el pla serà remés a la corresponent Comunitat Autònoma, la 

qual serà la responsable de la seua aprovació i seguiment. La Comunitat Autònoma haurà de 
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remetre informació al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques d’estos plans i dels 

resultats del seguiment que efectue sobre aquests. 

Els plans economicofinancers es remetran perquè en prengueu coneixement a la 

Comissió Nacional d’Administració Local. Es donarà a aquests plans la mateixa publicitat que 

l’establida per les lleis per als Pressupostos de l’entitat. 

5. El Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques donarà publicitat als plans 

economicofinancers, als plans de reequilibri i a l’adopció efectiva de les mesures aprovades 

amb un seguiment de l’impacte efectivament observat d’aquestes.” 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 45. Regidors absents 

en la votació: 1, Sra. Sáez. Vots a favor: 13, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, 

Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio i Rovira. Vots en contra: 5, senyors/es 

González, Guillen, Márquez, Picó i Soriano. Abstencions: 6, senyors/es Catalán, Cayuela, 

Cañada, Muñoz, Vila i Serrano; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la 

Comissió Informativa d’Hisenda i Patrimoni, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor del 

PSOE i EU-Unides Podem, 5 vots en contra d’IP i Compromís per Sagunt i 6 abstencions del 

PP i VOX, ACORDA: 

Aprovar el Pla Econòmic Financer 2025-2026, que hi ha en l’expedient amb les següents 

dades: 

 
DATA 29/04/2025 

SEFYCU 6216694 

CSV: J9AA C2H3 ZYDA CHLR DNFU 

 

 En aquests moments s’incorpora a la sessió la Sra. Sáez i se n’absenta el Sr. Rovira. 

 

7 EXPEDIENT 22026561N. SC 1/25 DE SUPLEMENT DE CRÈDIT FINANÇAT 

AMB ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS 

RESULTAT DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST DEL 2024 

Per part del regidor d’Hisenda es dona compte de l’expedient 01/25 de modificació de 

crèdits per dotació de suplement de crèdits en considerar: 

Mitjançant acord del Ple de la corporació municipal núm. 20, en sessió ordinària que 

tingué lloc el dia 6 de març de 2025, i en compliment d’allò indicat en la Resolució d’Alcaldia 

núm. 1844 de data 26 de febrer de 2025, es va acordar, entre altres, donar compte de l’aprovació 

de la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament de Sagunt corresponent a l’exercici 

pressupostari i determinar el romanent de tresoreria disponible per a despeses generals a 31 de 

desembre de 2024, que ascendeix a 2.804.105,79 €. 

Posteriorment, mitjançant Resolució d’Alcaldia núm. 2409 d’11 de març de 2025, es va 

aprovar, juntament amb la incorporació al Pressupost de despeses de l’exercici 2025, dels 

romanents de crèdits derivats de la despesa de finançament afectat, la incorporació del projecte 

Construcció IES núm. 5 amb codi 2018/2/EDU/1 amb ingressos no afectats per import de 

3.614,12 €. Per a aprovar-se posteriorment, a conseqüència de la correcció d’aquesta amb la 

resolució 2551 de 18 de març de 2025, la incorporació de saldos de les operacions comptables 

de la Societat Anònima de Gestió, SA (SAG) per import de 470.506,67 també contra el saldo 



 14 

del romanent per a despeses generals. Havent-se utilitzat part del RLTGG per un import de 

474.120,79 euros, la qual cosa llança a data d’aquesta proposta un RLTGG pendent d’utilitzar 

de 2.329.985,00 euros. 

En l’informe d’Intervenció relatiu a l’estabilitat pressupostària respecte a l’expedient de 

liquidació del Pressupost de l’exercici 2024 corresponent a l’Ajuntament de Sagunt considerat 

com a ens individual, on s’apliquen tots els ajustos pertinents per al càlcul de la 

capacitat/necessitat de finançament, es determina aquesta com a positiva en un import de 

476.021,27 euros. 

Reactivades les regles fiscals i, sent el tenor literal de l’article 32 de la Llei orgànica 

2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera: “Article 32. 

Destinació del superàvit pressupostari. 

1. En el cas que la liquidació pressupostària se situe en superàvit, aquest es destinarà, 

en el cas de l’Estat, Comunitats Autònomes, i Corporacions Locals, a reduir el nivell 

d’endeutament net sempre amb el límit del volum d’endeutament si aquest fora inferior a 

l’import del superàvit a destinar a la reducció de deute. 

(…) 

3. A l’efecte del que preveu aquest article, s’entén per superàvit la capacitat de 

finançament segons el sistema europeu de comptes i per endeutament el deute públic a l’efecte 

del procediment de dèficit excessiu tal com es defineix en la normativa europea.” 

Vist que l’Ajuntament de Sagunt compleix simultàniament els tres requisits de l’article 32 

LOEPSF 2/2012: 

 Disposa de capacitat de finançament en termes del Sistema Europeu de Comptes 

 Disposa de Romanent de Tresoreria per a Despeses Generals positiu. 

 Té deute pendent d’amortitzar. 

Part del superàvit resultant de la liquidació de 2024 (atés que l’import de la capacitat de 

finançament és inferior al RTGG) ha de destinar-se a l’amortització anticipada de deute, en 

concret 476.021,27 euros. 

Detalladament, les operacions de préstec més antigues són a tipus variable, per la qual 

cosa fa que la situació de l’Ajuntament enfront del pagament dels interessos no siga estable, 

sent preferible per a una millor previsió les operacions a tipus fix. D’entre les operacions 

referenciades a EURÍBOR més diferencial, la que té un tipus d’interés més elevat a data de la 

primera amortització de 2025, és l’operació de préstec del Banc Sabadell identificat amb el 

número IBAN ***, amb una mena del 4,784%, quedant pendent d’amortitzar una quantitat de 

385.306,57. El següent préstec amb un tipus variable més elevat és el del BBVA identificat amb 

l’IBAN ***, amb un tipus d’interés del 3,765. 

Amb tot això, en l’àmbit de l’Administració Local al costat de la LOEPSF també ha 

d’aplicar-se el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals aprovat per Reial decret 

legislatiu 2/2004, de 5 de març (TRLRHL), i l’aplicació conjunta de les esmentades normes, 

exigeix partir del fet que l’aplicació del superàvit ha de fer-se a través del RTGG ja que és 

l’única magnitud que en l’àmbit local permet finançar les modificacions pressupostàries que 

caldria articular per a l’amortització anticipada de deute, la imputació pressupostària de les 

obligacions comptabilitzades en el Compte (413) o l’execució d’inversions financerament 

sostenibles. 

En el moment actual no estan prorrogades ni la DA 6a de la LOEPSF, ni la DA 16a del 

Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial decret legislatiu 

2/2004, de 5 de març (TRLRHL), de manera que no cal destinar el superàvit a cobrir les 

obligacions pendents d’aplicar al Pressupost ni es poden executar inversions financerament 

sostenibles. Pel que la resta de RTGG es determina de lliure disposició. 

Existixen despeses en aquest exercici econòmic que resulten inajornables a l’exercici 

següent i que es consideren prioritaris, per als quals no existeix crèdit suficient; i considerant 
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que la corporació disposa dels mitjans de finançament previstos en la Legislació d’Hisendes 

Locals podent utilitzar per al seu finançament parteix del Romanent Líquid de Tresoreria per a 

Despeses Generals. 

El detall de les obligacions que ha de realitzar la corporació és el següent: 

1) Per a atendre les execucions subsidiàries del Departament d’Urbanisme, 500.000€ amb el 

motiu de poder iniciar les licitacions pendents per falta de consignació pressupostària. 

 
2) Per a atendre altres despeses corrents dels departaments d’Esports i Agricultura, es procedeix 

a suplementar el seu pressupost de despesa en 45.000 i 40.000 euros respectivament. 

 
3) Seguint l’obligació de l’article 32 de la LO 2/2012 i tenint en consideració que la 

capacitat de finançament de l’ajuntament del Sagunt segons l’informe d’estabilitat a la 

liquidació del 2024 de la intervenció municipal és de 476.021,27 euros, es procedeix a la 

cancel·lació del préstec del Banc Sabadell identificat amb el número IBAN ***i s’amortitza 

parcialment el préstec del BBVA identificat amb l’IBAN *** per un import de 90.714,70 euros. 

 
El finançament de totes aquestes despeses es finançarà amb càrrec al Romanent Líquid 

de Tresoreria per a Despeses Generals: 

 

Per això, vista la Memòria de l’Alcaldia justificativa, així com l’informe de 

l’interventor. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 24. Regidors absents 

en la votació: 1, Rovira.- Vots a favor: 12, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, 

Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra i Rubio. Vots en contra: 10, senyors/es Sáez, 

Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, González, Guillen, Márquez, Vila i Serrano. Abstencions: 2, 

senyores Picó i Soriano; per la qual cosa, de conformitat amb el dictamen de la Comissió 

Informativa d’Hisenda i Patrimoni, el Ple de l’Ajuntament, per 12 vots a favor del PSOE, 10 

vots en contra del PP, IP i VOX i 2 abstencions de Compromís per Sagunt, ACORDA:   

PRIMER. Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits 01/25 per 

suplement de crèdit, finançat amb part del Romanent Líquid de Tresoreria per a Despeses 

Generals; el resum del qual per partides figura en la Memòria de l’Alcaldia i annex que 

s’adjunta, i el resum a nivell de capítols del qual, és el següent: 
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SEGON. Exposar l’Expedient de modificació de Crèdits, per termini de quinze dies 

hàbils, previ anunci que s’inserirà en el Butlletí Oficial de la Província i en el Tauler d’anuncis 

de la corporació, a l’efecte de les reclamacions pels interessats i pels motius establits en l’article 

169 del Reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 

reguladora de les Hisendes Locals. 

Aquest acord aprovatori serà considerat definitiu en cas de no produir-se reclamacions 

contra aquest durant el termini d’exposició pública, entrant en vigor en el present exercici, una 

vegada complit el que disposa l’article 112.3 de la Llei 7/85 reguladora de les Bases de règim 

Local i en el que disposa l’article 169 del Reial decret legislatiu 2/2004. 

 

Se sotmet a votació la urgència dels assumptes de l’ordre del dia del punt 8 al 15 els dos 

inclusivament, de conformitat amb el que estableix l’art. 116 de la Llei Valenciana de Règim 

Local, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 24. Regidors absents 

en la votació: 1. Rovira. Vots a favor: 24, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, 

Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, 

Muñoz, González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, Picó i Soriano; per la qual cosa, el Ple de 

l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

 Declarar la urgència dels assumptes i procedir-ne al debat. 

 

 En aquests moments s’incorpora a la sessió el Sr. Rovira i se n’absenta la Sra. Cayuela. 

 

8 EXPEDIENT 2211780R. PROPOSICIÓ PSOE, COMPROMÍS PER SAGUNT I 

EU-UNIDES PODEM. PER A LA RETIRADA DE LA REVOCACIÓ DE 3 

DELEGACIONS CONFERIDES AL MUNICIPI DE SAGUNT EN EL MARC DEL PLA 

EDIFICANT 

Llegida la proposició política presentada pels Grups Municipals del PSOE, Compromís 

per Sagunt i EU-Unides Podem, sense previ expedient administratiu, el tenor literal del qual és 

el següent:   

 “Exposició de motius: 

El Govern de Botànic, presidit per Ximo Puig, va aprovar i va executar amb gran èxit el 

Pla Edificant, una iniciativa capitanejada des de la Conselleria d’Educació per Vicent Marzà 

per a millorar i modernitzar les infraestructures educatives públiques a la Comunitat Valenciana. 

Aquest pla ha permés als municipis assumir la gestió de les obres de construcció, ampliació, 

reforma i equipament dels centres educatius públics, a través de delegacions de competència i 

amb el finançament de la Generalitat. 

En 8 anys el Pla Edificant va permetre construir 115 escoles noves i realitzar 406 

reformes o ampliacions en centres escolars ja existents, amb una inversió de 655 milions 

d’euros. A més, va aconseguir reduir significativament la presència de barracons en els centres 
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educatius públics valencians, un problema endèmic en les nostres infraestructures educatives 

heretat dels anys de govern del Partit Popular. 

En el curs 2016-2017, quan es va posar en marxa el Pla Edificant, existien 158 centres 

educatius públics amb 929 aules prefabricades en la Comunitat Valenciana. Per al curs 2021-

2022, últim del Govern del Botànic, aquesta xifra es va reduir a 51 centres amb 306 barracons, 

la qual cosa representa una disminució de 107 centres i 623 aules prefabricades. 

A la nostra ciutat hem pogut veure de primera mà els resultats del Pla Edificant, perquè 

és gràcies a ell que hui comptem amb un nou col·legi en el municipi: l’IES Número 5. 

També hem pogut realitzar gràcies a aquest pla altres dues intervencions per a millorar 

les nostres infraestructures educatives: 

● Construcció aulari infantil, intervenció sistema de calefacció edifici primària al centre 

CEIP Victòria i Joaquim Rodrigo. 

● Intervenció integral, eixides d’emergència, rehabilitació cobertes per greus problemes 

de filtració al centre CEE Sant Cristofol. 

Exemples tangibles i pròxims dels beneficis, la viabilitat i els resultats d’una política 

pública que ha permés millorar la qualitat educativa al nostre territori. 

La nostra ciutat comptava amb quatre delegacions més en el marc del Pla Edificant per 

a la millora de les nostres infraestructures educatives. Recentment, s’ha comunicat a 

l’Ajuntament de Sagunt la revocació de tres d’aquestes delegacions: 

● Intervenció integral sistema elèctric i sistema calefacció al CEIP Mestre Tarrazona amb 

un import delegat d’1.144.024,49€. 

● Intervenció integral sistema elèctric i sistema calefacció, accessibilitat, adequació aula 

2-3 anys i reparació de cobertes al CEIP Montíber amb un import delegat 

d’1.518.942,80€. 

● Calefacció edifici infantil, sistema elèctric, pati edifici primària, accessibilitat i 

adequació aula de 2-3 anys en el CEIP Baladre amb un import delegat de 903.909,29€. 

La decisió, que ha sigut presa de manera unilateral per la Conselleria d’Educació, se 

sustenta segons l’escrit dirigit al Consistori en “l’absència de licitació, adjudicació o orde 

d’execució en el sentit de materialitzar la delegació conferida” en un termini superior a un any. 

Una justificació que no constitueix motiu suficient per a revocar la delegació. 

L’Ajuntament de Sagunt ha realitzat actuacions concretes i verificables relatives a 

aquestes delegacions en l’últim any, prova que els projectes estan en marxa i que existeix la 

voluntat del consistori de portar-los avant. Per esmentar algun exemple concret, en el cas del 

CEIP Baladre, amb data 10 de juny de 2024 es van aportar a la plataforma del Pla Edificant la 

memòria valorada, l’acord plenari, el full de contractes i l’acord per a la licitació del projecte. 

Amb data 14 de març de 2025 (15/03/2025 segons plataforma), es va aportar també la resolució 

d’adjudicació de la redacció del projecte. 

En el moment en què aquestes quatre delegacions es produeixen a principis de 2023, 

l’Ajuntament de Sagunt inicia el procés per a la seua execució, fent les tasques necessàries que 

són prèvies a l’adjudicació. Així, d’una manera o una altra, l’execució d’aquestes delegacions 

estaven iniciades amb l’adjudicació de contractes d’obres i serveis. 

D’altra banda, existixen factors externs que han originat retards en l’execució d’aquestes 

delegacions que han afectat la majoria dels municipis que formen part del Pla Edificant. És 

essencial tindre això en compte a l’hora de valorar els temps i el compliment dels terminis. 

En primer lloc, el Pla Edificant no reserva quanties econòmiques per a la contractació 

de mitjans humans addicionals. Així, les administracions locals estan obligades a externalitzar 

les redacció i tramitació dels projectes. Això genera inevitablement retards a causa dels terminis 

legals dels procediments de contractació pública. 

En segon lloc, la Conselleria d’Educació va realitzar modificacions normatives i 

tècniques, com l’adaptació dels sistemes de calefacció a nous criteris tècnics, una vegada ja 

s’havien presentat les memòries valorades. Això va suposar una revisió i modificació dels 

projectes, ocasionant nous retards. 
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En tercer lloc, la inflació i l’augment del cost dels materials de construcció també han 

alentit els procediments. La variació en els preus ha generat un desacoble entre els costos 

previstos inicialment en la memòria i el cost real. Això ha obligat a la revisió i ajust de les 

previsions pressupostàries dels projectes. 

Si la Conselleria d’Educació continua amb la retirada de les delegacions, assesta un dur 

colp a la ja malparada educació al nostre municipi. Els centres CEIP Mestre Tarrazona, CEIP 

Montíber i CEIP Baladre, objecte d’aquestes delegacions, es troben en una situació d’urgent 

intervenció quant a accessibilitat, climatització i qualitat educativa. Lluny de cancel·lar les 

actuacions d’Edificant, la Generalitat hauria d’implementar accions destinades a corregir 

aquesta situació i agilitzar les intervencions ja previstes. 

A més, la clàusula sobre el termini d’un any per a iniciar la licitació no constava de 

manera explícita com a causa de revocació automàtica en la resolució inicial de delegació de 

cada un dels centres educatius de Sagunt. 

El Pla Edificant està vigent fins a 2029. No té cap sentit revocar una delegació d’alguns 

projectes que encara estan en les seues fases inicials quan encara existeix marge temporal per a 

l’execució dels projectes. Més encara si atenem la dramàtica situació que viu la nostra ciutat 

quant a infraestructures educatives es refereix. 

L’increment demogràfic que està experimentant la nostra ciutat ens ha generat, tal com 

hem traslladat recurrentment a la Conselleria d’Educació durant més d’un any i mig, la 

necessitat de tres nous centres educatius, dos d’Infantil i Primària i un de Secundària. No obstant 

això, el projecte de pressupostos de la Generalitat presentat recentment pel Govern de Carlos 

Mazón amb el suport de Vox no contempla cap inversió en aquest sentit. 

Així mateix, com a mesura transitòria fins que aquests nous centres estiguen operatius, 

és essencial la creació de noves línies per a atendre l’excés de ràtio en diversos centres. També 

tenim un problema important de falta de personal docent. 

L’única partida destinada a millorar les nostres infraestructures educatives en els 

pressupostos presentats per PP i Vox fa referència a la rehabilitació del CIPFP Eduardo Merello, 

amb 250.000 euros. Després de més d’un any de paràlisi, des de la Direcció General 

d’Infraestructures Educatives es van comprometre al fet que l’avantprojecte de reforma i 

ampliació estiguera llest abans de l’estiu de 2025. aquesta inversió reflecteix aquest compromís, 

però és totalment insuficient i no garanteix la continuïtat del projecte, ja que no consigna cap 

anualitat per als pròxims exercicis. 

Aquests fets, als quals ara se suma la retirada de les delegacions del Pla Edificant, 

mostren una total falta de sensibilitat i compromís per part de la Generalitat amb els problemes 

que afronta el nostre sistema educatiu a la nostra ciutat. 

 

Per tot això, es proposa al Ple de la corporació l’adopció dels següents ACORDS: 

1. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a retirar de 

manera immediata la revocació de les següents delegacions conferides al municipi 

de Sagunt: 

● Delegació en data 02-02-2023 per a l’execució de “Intervenció integral sistema 

elèctric i sistema calefacció” al centre CEIP Mestre Tarrazona amb l’import 

delegat d’1.144.024,49€ en el marc del Pla Edificant. 

● Delegació en data 31-01-2023 per a l’execució d’“Intervenció integral sistema 

elèctric i sistema calefacció, accessibilitat, adequació aula 2-3 anys i reparació 

de cobertes” al centre CEIP Montíber amb l’import delegat d’1.518.942,80€ en 

el marc del Pla Edificant. 

● Delegació en data 01-02-2023 per a l’execució de “Calefacció edifici infantil, 

sistema elèctric, pati edifici primària, accessibilitat i adequació aula de 2-3 anys” 

al centre CEIP Baladre amb l’import delegat de 903.909,29€ en el marc del Pla 

Edificant. 
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2. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a ampliar els 

terminis administratius i d’execució per motius degudament justificats, com les 

dificultats generades per la falta de quanties econòmiques per a la contractació de 

mitjans humans addicionals, l’augment del cost dels materials de construcció i els 

canvis normatius realitzats per la pròpia Conselleria. 

3. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a contemplar la 

possibilitat d’incloure en el finançament del Pla Edificant una partida específica per 

a reforçar els recursos humans tècnics municipals, imprescindibles per a garantir la 

supervisió i seguiment efectiu de tot el procés. 

4. Establir mecanismes de mediació i diàleg institucional permanents entre la 

Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació i l’Ajuntament de Sagunt 

en la qual intervinguen els representants educatius per a tractar el retard i s’evite així 

les decisions unilaterals en favor d’enfortir la cooperació institucional a través de 

reunions de seguiment. 

5. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a agilitzar les 

gestions per a concloure urgentment l’avantprojecte de reforma i ampliació del 

CIPFP Eduardo Merello i dotar d’un pressupost més elevat aquesta infraestructura. 

6. Traslladar el contingut d’aquesta moció a: 

● Presidència de la Generalitat 

● Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació 

● Direcció general d’Infraestructures Educatives 

● Grups polítics amb representació en les Corts Valencianes 

● Federació Valenciana de Municipis i Províncies” 

 

Per part del Partit Popular, el Sr. Catalán presenta una esmena de modificació del punt 

1, que diu: “1. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació que considere 

les al·legacions presentades per l’Ajuntament de Sagunt per a continuar amb les següents 

delegacions conferides al municipi de Sagunt”; esmena que és acceptada pel ponent. 

 

Sotmés l’assumpte degudament esmenat a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 24. Regidors absents 

en la votació: 1, senyora Cayuela. Vots a favor: 24, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, 

Palmero, Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cañada, 

Muñoz, González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira; per la qual cosa, el 

Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

1. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació que considere les 

al·legacions presentades per l’Ajuntament de Sagunt per a continuar amb les següents 

delegacions conferides al municipi de Sagunt: 

● Delegació en data 02-02-2023 per a l’execució d’“Intervenció integral sistema 

elèctric i sistema calefacció” al centre CEIP Mestre Tarrazona amb l’import 

delegat d’1.144.024,49€ en el marc del Pla Edificant. 

● Delegació en data 31-01-2023 per a l’execució d’“Intervenció integral sistema 

elèctric i sistema calefacció, accessibilitat, adequació aula 2-3 anys i reparació 

de cobertes” al centre CEIP Montíber amb l’import delegat d’1.518.942,80€ en 

el marc del Pla Edificant. 

● Delegació en data 01-02-2023 per a l’execució de “Calefacció edifici infantil, 

sistema elèctric, pati edifici primària, accessibilitat i adequació aula de 2-3 anys” 

al centre CEIP Baladre amb l’import delegat de 903.909,29€ en el marc del Pla 

Edificant. 

2. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a ampliar els terminis 

administratius i d’execució per motius degudament justificats, com les dificultats 

generades per la falta de quanties econòmiques per a la contractació de mitjans humans 
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addicionals, l’augment del cost dels materials de construcció i els canvis normatius 

realitzats per la mateixa Conselleria. 

3. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a contemplar la 

possibilitat d’incloure en el finançament del Pla Edificant una partida específica per a 

reforçar els recursos humans tècnics municipals, imprescindibles per a garantir la 

supervisió i seguiment efectiu de tot el procés. 

4. Establir mecanismes de mediació i diàleg institucional permanents entre la Conselleria 

d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació i l’Ajuntament de Sagunt en la qual 

intervinguen els representants educatius per a tractar el retard i s’evite així les decisions 

unilaterals en favor d’enfortir la cooperació institucional a través de reunions de 

seguiment. 

5. Instar la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació a agilitzar les gestions 

per a concloure urgentment l’avantprojecte de reforma i ampliació del CIPFP Eduardo 

Merello i dotar d’un pressupost més elevat aquesta infraestructura. 

6. Traslladar el contingut d’aquesta moció a: 

● Presidència de la Generalitat 

● Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació 

● Direcció general d’Infraestructures Educatives 

● Grups polítics amb representació en les Corts Valencianes 

● Federació Valenciana de Municipis i Províncies” 

 

En aquests moments s’incorpora a la sessió, la Sra. Cayuela. 

 

9 EXPEDIENT 2211785Z. PROPOSICIÓ PSOE. PER A MANTINDRE LES 

FUNCIONS DE LES UNITATS D’IGUALTAT DELS SERVEIS SOCIALS D’ATENCIÓ 

PRIMÀRIA BÀSICA QUANT A VIOLÈNCIA DE GÈNERE 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal del PSOE, sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

 

“Exposició de motius: 

El passat 22 d’abril de 2025 es va publicar en la web de la Vicepresidència Primera i 

Conselleria de Serveis Socials, Igualtat i Habitatge, el tràmit d’informació pública de 

l’esborrany del projecte de decret del Consell pel qual es regula la tipologia i el funcionament 

dels centres, serveis i programes dels serveis socials de la Comunitat Valenciana i la seua 

ordenació dins de l’estructura funcional, territorial i competencial del sistema públic valencià 

de serveis socials. 

En compliment del que disposen els articles 14 i 16 de la Llei 4/2023, de 13 d’abril, de 

la Generalitat, de participació ciutadana i foment de l’associacionisme de la Comunitat 

Valenciana, se sotmet a aquest tràmit durant un termini de deu dies naturals, donada la 

tramitació d’urgència del projecte de decret (del 23 d’abril al 2 de maig inclusivament). 

Analitzant l’esborrany del Projecte de Decret, s’observa una modificació substancial de 

les funcions de les Unitats d’Igualtat dels Serveis Socials d’Atenció Primària de caràcter bàsic. 

En concret, desapareixen les funcions fins ara desenvolupades en matèria de detecció i 

prevenció de violència de gènere, que estan establides en normativa de rang superior; i 

desapareix el programa estructural que duen a terme aquestes Unitats d’Igualtat denominat 

Programa de prevenció de la violència de gènere i altres violències sobre les dones, arreplegat 

en el Decret 27/2023, de 10 de març del Consell, pel qual es regulen la tipologia i funcionament 

dels centres, serveis i programes de Serveis Socials i la seua ordenació dins de l’estructura 

funcional, territorial i competencial del Sistema Públic Valencià de Serveis Socials, actualment 

vigent i que és el que es pretén modificar. 

Els objectius i activitats d’aquest programa són: 
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● Detectar la violència de gènere i altres violències sexuals i derivar als recursos 

especialitzats a dones víctimes de violència de gènere (servei de violència de gènere i 

masclista). 

● Coordinar-se amb els serveis especialitzats de la Generalitat. 

● Detectar les necessitats del municipi en matèria de prevenció de la violència de gènere. 

● Participar en els plans de protecció local en coordinació amb la resta dels serveis d’àmbit 

estatal, autonòmic i local. 

● Realitzar accions de sensibilització, informació i formació per a prevenció de la 

violència de gènere (xarrades, ponències, tallers, campanya 25 de novembre, i altres 

activitats de similar índole), en coordinació amb el centre directiu de l’administració de 

la Generalitat, amb competències en matèria de dones i igualtat de gènere. 

A més, les activitats fins ara desenvolupades dins d’aquest programa s’assignen a serveis 

socials d’atenció primària de caràcter específic com el “Servei de violència sobre la dona”, que 

no existeix als municipis, en coordinació amb altres serveis d’atenció primària bàsica, com són 

el servei d’acció comunitària i el servei de prevenció i intervenció amb famílies, que no compten 

amb personal especialitzat en prevenció de la violència de gènere. 

  

Tenint en compte que l’article 9.3. de la Constitució Espanyola garanteix el principi de 

jerarquia normativa. 

Tenint en compte que la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 

Local, en el seu article 25 o) assenyala que les actuacions en la promoció de la igualtat entre 

hòmens i dones així com contra la violència de gènere és una competència pròpia del municipi. 

Tenint en compte que la Llei 9/2003, de 2 d’abril, per a la igualtat entre dones i hòmens, 

en l’article 16, relatiu a la Xarxa Valenciana d’Igualtat, en la qual s’integren les Unitats 

d’Igualtat, assenyala que és un servei específic de promoció de la igualtat a través de la Xarxa 

Valenciana d’Igualtat que, a més de la incorporació de la perspectiva de gènere en les polítiques 

públiques municipals, l’assessorament i la sensibilització de les dones, i la prevenció de la 

violència de gènere, s’encarrega d’informar empreses i entitats en l’elaboració i implementació 

de plans d’igualtat dins de les seues organitzacions laborals, així com d’elaborar els 

corresponents informes tècnics per a l’obtenció del visat. 

Tenint en compte que la Llei 3/2019, de serveis socials inclusius estableix en l’article 

18 descriu igualment el servei de la unitat d’igualtat indicant que “Garantiran la incorporació 

de la perspectiva de gènere, promovent la participació, impulsant plans d’igualtat i realitzant 

actuacions de prevenció de la violència de gènere i masclista, entre altres, amb l’objectiu de fer 

efectiu el principi d’igualtat de dones i hòmens”. 

Tenint en compte que aquestes funcions es desenvolupen en el Decret 38/2020, de 20 

de març, del Consell, de coordinació i finançament de l’atenció primària de serveis socials, 

assenyala en l’article 35. Unitats d’Igualtat que entre les seues funcions està la de “c) Prevenció, 

detecció i derivació de víctimes violència de gènere, així com de les necessitats de l’entitat local 

i, si és el cas, dels municipis que la integren, en matèria de violència de gènere”. 

Tenint en compte la importància del treball en matèria de detecció i prevenció de la 

violència de gènere que es realitza des de les Unitats d’Igualtat dels municipis. 

Tenint en compte que les polítiques d’igualtat no poden separar-se de la prevenció de 

les diferents formes de violència contra les dones, ja que és la manifestació més clara de la 

desigualtat entre dones i hòmens. 

La prevenció i la detecció de la violència de gènere a nivell local és fonamental, detectar 

les necessitats existents de cada municipi, als centres educatius i adequar les tasques preventives 

és un treball que es porta desenvolupant des de les unitats d’igualtat des de 2017, quan es crea 

la Xarxa Valenciana d’Igualtat. Aquesta tasca no s’inclou en un altre servei municipal pel que 

s’elimina de les competències locals. 

La coordinació que es realitza per part de les Unitats d’Igualtat amb altres serveis locals, 

autonòmics i estatals a través de les taules de coordinació o altres instruments en matèria de 
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violència de gènere, ha aconseguit posar en marxa protocols, mesures, formació per a millorar 

l’actuació coordinada i evitar la victimització institucional, repercutint en una millor atenció 

per part dels serveis que atenen dones víctimes de violència de gènere. 

Segons les dades de la Memòria de la Xarxa Valenciana d’Igualtat, en 2024 es van 

realitzar 1.584 accions de prevenció i 8.026 derivacions de dones als serveis especialitzats de 

violència de gènere. 

 

Per tot això, el Grup Municipal Socialista proposa al Ple de la corporació l’adopció dels 

següents ACORDS: 

1. Instar la Vicepresidència Primera i Conselleria de serveis Socials, Igualtat i 

Vivenda al fet que en el projecte de Decret que modifica el Decret 27/2023, de 

10 de març del Consell, pel qual es regulen la tipologia i funcionament dels 

centres, serveis i programes de Serveis Socials i la seua ordenació dins de 

l’estructura funcional, territorial i competencial del Sistema Públic Valencià de 

Serveis Socials, que en compliment de la legislació vigent i del principi de 

jerarquia normativa, es mantinguen les funcions actuals de les Unitats d’Igualtat 

i el Programa estructural que desenvolupen denominat “Programa de prevenció 

de la violència de gènere i altres violències sobre les dones”. 

 

Per part d’EU-Unides Podem es presenta una esmena d’addició, que diu: “Reiterar la 

petició de l’Ajuntament de Sagunt perquè la Conselleria de Serveis Socials, Igualtat i Habitatge 

procedisca a la reversió de tots els serveis d’assistència a dones víctimes de violència de gènere, 

per a la seua gestió pública directa amb mitjans humans i materials suficients”. 

 

 El portaveu del Partit Popular presenta igualment una esmena d’addició, que diu: “Instar 

la Conselleria de Serveis Socials, Igualtat i Habitatge que es considere la implantació d’un 

Centre Dona 24 h a la nostra ciutat, a causa de l’augment de població i la projecció de 

creixement d’aquesta, on poder oferir a les dones atenció permanent i actuació urgent en 

situacions de crisis per a aquestes dones i els seus familiars”. 

 

Les dues esmenes són acceptades pel ponent, sotmetent-se l’assumpte degudament 

esmenat a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 25. Regidors absents 

en la votació: cap. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, Palmero, Quesada, 

Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, 

González, Guillen, Márquez, Picó, Soriano i Rovira. Abstencions: 2, senyors Vila i Serrano; per 

la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 23 vots a favor del PSOE, PP, IP, Compromís per 

Sagunt i Eu-Unides Podem i 2 abstencions de VOX, ACORDA: 

1. Instar la Vicepresidència Primera i Conselleria de Serveis Socials, Igualtat i Habitatge 

perquè en el projecte de Decret que modifica el Decret 27/2023, de 10 de març del Consell, pel 

qual es regulen la tipologia i funcionament dels centres, serveis i programes de Serveis Socials 

i la seua ordenació dins de l’estructura funcional, territorial i competencial del Sistema Públic 

Valencià de Serveis Socials, que en compliment de la legislació vigent i del principi de jerarquia 

normativa, es mantinguen les funcions actuals de les Unitats d’Igualtat i el Programa estructural 

que desenvolupen denominat “Programa de prevenció de la violència de gènere i altres 

violències sobre les dones". 

 

2. Reiterar la petició de l’Ajuntament de Sagunt perquè la Conselleria de Serveis Socials, 

Igualtat i Habitatge procedisca a la reversió de tots els serveis d’assistència a dones víctimes de 

violència de gènere, per a la seua gestió pública directa amb mitjans humans i materials 

suficients. 
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3. Instar la Conselleria de Serveis Socials, Igualtat i Habitatge que es considere la 

implantació d’un Centre Dona 24 h a la nostra ciutat, a causa de l’augment de població i la 

projecció de creixement d’aquesta, on poder oferir a les dones atenció permanent i actuació 

urgent en situacions de crisis per a aquestes dones i els seus familiars. 

 

 En aquests moments s’absenten de la sessió el Sr. Iborra i la Sra. Sánchez. 

 

10 EXPEDIENT 2211788D. PROPOSICIÓ REASFALTAT N-340 ACCÉS NORD 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal PP, sense previ expedient 

administratiu, el tenor literal del qual és el següent: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

La carretera de titularitat nacional N-340 ofereix servei d’accés al nostre municipi i 

connecta tant l’accés des de València com l’accés des de Castelló; amb l’avinguda País Valencià. 

Aquesta carretera s’ha consolidat com una de les carreteres amb major increment de trànsit en 

els últims anys, a causa de la seua situació estratègica i és, per tant, una via de comunicació de 

gran transcendència per al nucli. 

Aquesta carretera que travessa la ciutat és utilitzada diàriament per un bon nombre 

d’usuaris; entre els quals s’inclouen vehicles agrícoles i camions de gran tonatge, però també 

motoristes, ciclistes i vianants. 

Aquesta carretera pateix importants deficiències, que en algun punt determinat són 

verdaderament greus (sobretot el tram nord cap a l’eixida Castelló), podent ocasionar col·lapses 

o accidents en aquesta, així com esquerdaments i foradades en el paviment, falta de neteja de 

cunetes, inexistència de voreres i un mal estat general del paviment. 

Tenint en compte el creixement del nostre municipi i la seua visió per a convertir-se en 

centre d’innovació i desenvolupament econòmic, es necessita una actuació urgent i immediata 

per a l’arranjament del paviment, vorals, conversió en zona de vianants i accessos, a més de 

millorar, substituir i ampliar tant l’enllumenat com la senyalística de tota mena deteriorada de 

la N-340 en tot el seu traçat que travessa el municipi. 
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Sobre la base d’això, el Grup Municipal Popular, per mitjà del present escrit, eleva al 

Ple de la corporació, per al seu estudi, debat, i aprovació, la següent 

 

PROPOSTA D’ACORDS: 

1. Instar l’Ajuntament de Sagunt a la dotació d’una partida pressupostària extraordinària i 

urgent per al reasfaltat dels accessos nord i sud de l’antiga nacional N-340 i traçar un 

pla d’urbanització i embelliment com a principals entrades de la ciutat per carretera. 

2. Instar l’Ajuntament que s’escometen les actuacions d’ompliment de clots/arranjaments 

urgents i se senyalitzen adequadament els trams més perillosos. 

3. Instar el Ministeri de Transports i Mobilitat Sostenible que escometa el reasfaltat, tant 

en accés nord com sud necessari i urgent, dins de les seues competències. ” 

 

Durant el debat intervenen els següents regidors i regidores els qui sol·liciten fer ús de 

la paraula i prèvia la seua autorització per part de l’Alcaldia: 

-Intervé en aquest moment la Sra. Picó. Indica que des de Compromís, ja en anteriors 

governs, han tingut una lluita que eixe tram d’entrada nord a la ciutat té un gran ús de vehicles 

pesants i això comporta que es deteriore molt la carretera. Pregunta a l’Equip de Govern si eixos 

camions que majoritàriament venen de la pedrera de la LAFARGE si tenen autorització i si no 

ho tenen que es controle i si finalment es repara aquest tram de carretera, demana que hi haja 

un compromís per a prohibir el pas de vehicles pesants per a beneficiar un trànsit segur, lliure 

de contaminació i que es puga habilitar eixa via, com una via de la ciutat. 

-El Sr. Alcalde manifesta que el que planteja Compromís, malgrat plantejar aquesta 

esmena en positiu, té una connotació negativa per a la cooperativa de transportistes de la pedrera, 

que és el principal problema que s’han trobat. S’ha intentat en el passat reconduir aquests 

camions per l’autovia, el problema és que la incorporació que hi ha des de l’autovia no té el 

recorregut suficient, no arriben a agafar-la amb la velocitat suficient i, per tant, suposen un perill 
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per al trànsit. Ho van fer durant una temporada i van poder acreditar que va haver-hi accidents 

i l’Ajuntament va canviar novament de criteri i van tornar a passar per l’antiga N-340. Estan 

passant els camions amb autorització, estrictament els que venen de la pedrera. 

-Tanca el debat el Sr. Catalán. Li indica a la Sra. Picó que els encantaria aprovar 

l’esmena que ha plantejat, però després de la justificació que ha donat el Sr. Alcalde no la poden 

acceptar. Amb més raó que aquesta intervenció que es planteja en la moció es faça de manera 

urgent, ja que continuaran passant els camions. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 23. Regidors absents 

en la votació: 2, senyors/es Sánchez i Iborra. Vots a favor: 20, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, 

Carbó, Palmero, Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, 

Muñoz, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira. Abstencions: 3, senyors González, Guillen i 

Márquez; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a favor del PSOE, PP, VOX, 

Compromís per Sagunt i EU-Unides Podem, i 3 abstencions d’IP, ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita i que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

 En aquests moments s’incorporen a la sessió la Sra. Sánchez i el Sr. Iborra. 

 

A les 18 hores i 56 minuts se suspén momentàniament la sessió per a permetre les 

intervencions del públic assistent a la sessió, en virtut del que preveu l’art. 124 del ROM i vigent 

Carta de Participació Ciutadana de Sagunt. 

La sessió es reprén a les 19 hores i 35 minuts. 

 

 En aquests moments s’absenten de la sessió la Sra. Quesada i el Sr. Catalán. 

 

11 EXPEDIENT 2211802Y. PROPOSICIÓ IP. CONCESSIÓ PAELLERS ZONA 

GERÈNCIA. 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal IP, sense previ expedient 

administratiu, el tenor literal del qual és el següent: 

 

 “És palpable l’èxit d’afluència que tenen els paellers de la Gerència, especialment els 

caps de setmana, que durant tot l’any compten amb una notable presència de ciutadans i 

ciutadanes que acudeixen fins allí per a gaudir d’una jornada a l’aire lliure. 

En la festivitat de Pasqua, han sigut centenars de persones les que han fet ús d’eixos 

paellers, que ja mostren un gran estat de deterioració. 

L’afluència i l’interés públic que té aquesta zona contrasta amb la imatge de deixadesa 

i falta de serveis per als usuaris. Fa ja tres anys, Iniciativa Portenya va presentar una moció que 

va ser aprovada per unanimitat. La proposta d’acord deia el següent: 

1. Dotar de lavabos públics la zona. Fixos o autonetejadors. 

2. Augmentar de manera considerable la ubicació de mobiliari urbà en forma de taules i 

bancs fixos, tal com existixen en altres zones enjardinades del municipi, per exemple 

als voltants del poliesportiu José Veral 

3. Millorar l’ergonomia dels 4 conjunts de taules i bancs de formigó existents. 

4. Instal·lar almenys un altre punt d’aigua potable ja que en l’actualitat tan sols existeix 

un punt totalment insuficient en els dies de major afluència de gent. 

5. Col·locar més contenidors de fem repartits per tota la zona. 

6. Substituir per un sòl continu de fàcil neteja, el paviment de graveta solta que existeix 

a la zona de les 4 taules i bancs ja que per la seua naturalesa fa quasi impossible la neteja 

de restes d’aliments de xicoteta grandària que puguen caure, a més que el geotèxtil 

col·locat en el seu moment està en molts llocs per damunt de la graveta. 
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És evident que bona part de les peticions que arreplegava aquella moció han caigut en 

sac foradat, per la qual cosa tornem a reiterar la petició de millores en la zona, acompanyant-la 

d’un passet més, buscant la sostenibilitat, la neteja i manteniment i els serveis pròxims als 

usuaris dels paellers. 

La falta de lavabos i el seu futur cuidat, o la possibilitat de fer ús d’instal·lacions de 

restauració, gel o altres qüestions, poden quedar cobertes mitjançant l’opció de realitzar una 

concessió en eixa zona, similar a la pèrgola existent al Triangle Umbral, amb la possibilitat 

d’incloure un tancat perimetral i totes les millores que es plantejaven en la nostra moció de 

l’any 2022. 

Existixen diverses fórmules per a portar avant eixa concessió; per exemple a canvi 

d’obra, qüestió que no determinarem hui en el Ple, però que entenem que ha d’obrir-se a l’estudi 

des del departament corresponent. 

 

Per tot això, traslladem la següent proposta al Ple: 

1. L’equip de govern estudiarà l’opció de licitar una concessió a la zona de paellers de la 

Gerència a fi de dotar de serveis adequats els usuaris i usuàries d’aquest espai. 

2. Les conclusions de l’estudi seran traslladades a la comissió de Disseny Urbà, ecologia 

i infraestructures. 

3. L’Ajuntament de Sagunt implementarà les millores que plantejava la moció presentada 

per Iniciativa Portenya, que va ser aprovada per unanimitat en el Ple d’abril de 2022.” 

Durant el debat intervenen els següents regidors i regidores, els quals sol·liciten fer ús 

de la paraula i prèvia autorització per part de l’Alcaldia: 

 

-En primer lloc pren la paraula la Sra. Picó, la qual manifesta que volen sumar-se a 

aquesta demanda de millores a les zones de paellers i aprofiten per a demanar millores a les 

zones dels paellers de Sant Cristòfol; però consideren que la fórmula des d’aquest Ajuntament 

no pot ser privatitzar-los, sinó el contrari, millorar l’oferta pública i que siga un espai públic. 

-És el torn del Sr. Serrano i indica que veuen amb bons ulls la proposta i que es faça 

extensible a Sant Cristòfol, perquè l’Ajuntament ha demostrat que és incapaç de desenvolupar 

qualsevol obra i mantindre-la. Si no hi ha diners no es pot projectar un servei públic ni es pot 

posar servei de vigilància, ni servei de neteja dels lavabos ni de manteniment. I només cal veure 

l’estat lamentable en el qual es troben aquests paellers. Seria positiu posar en valor eixa zona i 

com estan a favor de la cooperació públic-privada, perfectament podia ser compatible amb una 

col·laboració de l’Ajuntament, una concessió. Ells són partidaris que siga a canvi d’obra. Si a 

l’Ajuntament no li costa res i els veïns continuen tenint un servei, encara que hagen de pagar 

un import mínim per l’ús, però, en canvi, entren en un local habilitat, net i amb serveis, tots 

ixen guanyant. Votaran a favor d’aquesta proposta. 

-El Sr. González aclareix que quan la Sra. Picó ha dit que IP pretén privatitzar l’espai 

públic, li pregunta a la Sra. Picó si entén que el seu partit ha privatitzat la Glorieta, perquè hi 

ha una concessió, o el Centre Cívic o la platja, perquè hi ha xiringuitos. No estan plantejant que 

es privatitzen els paellers, el que diuen és que es tanquen a la nit per a evitar actes vandàlics, 

però no té per què fer-ho un promotor privat. Volen que hi haja algú que puga oferir serveis als 

ciutadans, que puga mantindre els serveis en condicions. No es pretén privatitzar res, quan es 

tracta d’una concessió d’un espai municipal. 

-El Sr. Rovira intervé per a dir que els ha quedat clara la intenció d’IP. Als xiringuitos 

de la platja, per exemple, se’ls està exigint que tinguen un bany públic perquè presten un servei, 

no sols als usuaris del xiringuito, sinó als usuaris de la platja en general. Es tracta d’una manera 

de compensar eixa ocupació de l’espai públic. A més l’important és el treball i esforç del 

Departament de Contractació, encara que ha eixit malament, perquè s’ha quedat desert, però la 

intenció de l’equip de govern era i és fer eixos banys. El primer és que es facen eixos banys i, 

d’altra banda, l’Ajuntament té l’obligació de mantindre’ls en condicions i han de prendre nota 

perquè els paellers tinguen millor vigilància, millor neteja i millor manteniment. 
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-Per part de Compromís per Sagunt, es presenta una esmena d’addició, que diu: 

“L’equip de govern estudiarà l’opció de licitar una concessió a la zona de paellers de la Gerència 

i de Sant Cristòfol a fi de dotar de serveis adequats als usuaris i usuàries d’aquest espai”, esmena 

que és assumida pel ponent. 

-És el torn de la Sra. Cañada. Manifesta que estan d’acord que la cura de la zona és 

deficient i vol comentar el tema dels banys públics de la platja ja que ella mateixa va voler fer 

ús d’un bany públic de la platja i es va trobar amb diversos banys tancats. És una mostra que a 

pesar que en el paper pose una cosa, no lleva que s’haja de controlar que els serveis es presten 

com correspon. 

-Tanca el debat el Sr. González i explica que ja que es parla de fer un estudi, aquest 

indicarà què és el que més convé i si pot haver-hi interés en les dues zones o només en una. I el 

que vol demanar és que hi ha xicotetes intervencions que millorarien molt la zona com, per 

exemple, dotar-la de taules de pícnic, que no suposa un cost elevat. Accepten l’esmena de 

Compromís. 

 

Sotmés l’assumpte degudament esmenat a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 23. Regidors absents 

en la votació: 2, senyors/es Quesada i Catalán. Vots a favor: 23, senyors/es Alcalde, Carrera, 

Raro, Carbó, Palmero, Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Cayuela, Cañada, 

Muñoz, González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira; per la qual cosa, el 

Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

1. L’equip de govern estudiarà l’opció de licitar una concessió a la zona de paellers de la 

Gerència i de Sant Cristòfol a fi de dotar de serveis adequats als usuaris i usuàries d’aquest 

espai. 

2. Les conclusions de l’estudi seran traslladades a la comissió de Disseny Urbà, ecologia 

i infraestructures. 

3. L’Ajuntament de Sagunt implementarà les millores que plantejava la moció presentada 

per Iniciativa Portenya, que va ser aprovada per unanimitat en el Ple d’abril de 2022. 

 

En aquests moments s’absenta definitivament de la sessió, la Sra. Sánchez, i s’hi 

incorporen la Sra. Quesada i el Sr. Catalán. 

 

12 EXPEDIENT 2211807E. PROPOSICIÓ VOX. INSCRIPCIÓ SÍMBOLS DE 

SAGUNT 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal VOX, sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent: 

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

La bandera del nostre municipi, aprovada en 1929, és un símbol de la seua història i cultura. 

Aquesta bandera es compon de quatre pals rojos sobre fons daurat, un disseny que reflecteix la 

concessió de Jaume I a la vila de Morvedre. La bandera és una còpia fidel de l’original del segle 

XIV, brodada per un grup selecte de senyores i senyoretes de la ciutat. 

L’escut de Sagunt, aprovat en 1998, és un altre símbol important que representa la ciutat. 

L’escut es compon d’elements que reflecteixen la història i el patrimoni de Sagunt, incloent: 

 Quatre pals de gules (roig) sobre fons daurat, que al·ludeixen a la condició de vila real 

de Sagunt, conquistada per Jaume I. 

 Cinc estreles de plata de sis puntes situades sobre els dos costats superiors de l’escut, 

una concessió de Felip III en 1599 per a premiar la vigilància dels habitants davant dels atacs 

dels pirates barbarescos. 

 Una flor de lis d’atzur (blau) sota l’escut, un atribut borbònic concedit per Felip V en 

1709 com a premi a la lleialtat durant la guerra de Successió. 
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 Les lletres M i L daurades en els costats inferiors de l’escut, que representen "Molt 

Lleial", una concessió de Ferran VII en 1811 com recompensa simbòlica a l’heroica defensa 

del castell davant els exèrcits de Napoleó Bonaparte. 

 Una corona real oberta com a timbre de l’escut. 

 

Registrar aquests símbols en la conselleria és essencial per diverses raons: assegura que els 

símbols no siguen utilitzats indegudament o alterats, dona un estatus oficial als símbols, 

reforçant la identitat de la ciutat, i facilita la promoció de la història i cultura de Sagunt a través 

dels seus símbols. 

El procés de registre implica presentar una sol·licitud a la conselleria corresponent, seguint 

les normatives establides per la Generalitat Valenciana. Això garantirà que la bandera i l’escut 

de Sagunt siguen reconeguts oficialment i protegits per la llei. 

La bandera i l’escut de Sagunt són més que simples símbols; són representacions de la seua 

rica història i cultura. Registrar-los oficialment és un pas important per a preservar i promoure 

la identitat de Sagunt. 

 

Per tot això, proposem al Ple la següent proposta: 

1. L’Ajuntament de Sagunt realitzarà les accions necessàries per a registrar oficialment 

els símbols de la ciutat en el registre autonòmic. 

2. L’Ajuntament de Sagunt realitzarà una anàlisi sobre l’ús dels emblemes de la ciutat 

-escut i bandera-, a fi de potenciar el seu ús en els àmbits en els quals es trobe 

infrautilitzat.” 

 

Durant el debat intervenen els següents regidors i regidores, els quals sol·liciten fer ús 

de la paraula i prèvia autorització per part de l’Alcaldia: 

-Intervé en primer lloc la Sra. Picó, manifesta que li resulta curiós que VOX agafe 

la segona part d’una moció portada al Ple per Compromís per Sagunt, que la traduïsquen i la 

presenten com una moció de VOX, la veritat és que els sorprén i malgrat això els agraeixen el 

suport, que respecten els símbols de Sagunt i ja els haguera emocionat fins a límits 

extraordinaris que l’hagueren presentada en valencià, que és un altre símbol i que forma part de 

la cultura de la ciutat i en aquesta part del Ple s’agraeixen aquests gestos. 

-És el torn ara del Sr. Alcalde. Indica que existeix un xicotet debat sobre la bandera, 

perquè els puristes se’n van a la bandera que es va aprovar en 1929 i que no inclou una franja 

roja per entendre que eixa franja roja corresponia al tros de tela que simplement aguantava 

l’asta, el pal del qual penja la bandera. Llavors, el que s’està aprovant hui no inclou la franja 

roja que en les últimes dècades sí que s’ha utilitzat i s’ha utilitzat sobretot com a element 

distintiu, perquè hi ha moltes banderes amb quatre franges, a Aragó, a Catalunya, a Palma i a la 

Comunitat Valenciana, i aquesta franja roja afegia un element distintiu, per a saber que es tracta 

de la bandera de Sagunt, sense la presència de l’escut. No presentaran cap esmena, l’aprovaran 

tal qual, però sí que volia explicar-ho públicament, ja que això és un prec i després hauran de 

fer l’estudi corresponent. Ja es farà un debat els portaveus, sobre si la franja roja sí o la franja 

roja no, abans de fer la inscripció oficial específica. També pel que fa a l’escut, hi ha alguns en 

els quals apareix el ratpenat i altres, d’uns trenta o quaranta anys fins ara, on eixe element 

desapareix per simplificar l’emblema. Ara bé, a l’hora de la inscripció oficial, també s’haurà de 

valorar i estudiar si el ratpenat cau o s’incorpora. En definitiva, s’aprova aquesta moció, però 

després hi haurà dos elements que estaran oberts a debat.” 

-Per part del ponent es presenta una autoesmena d’addició d’un punt, que diu: 

“Realitzar l’estudi oportú per a determinar tots els elements de la bandera i de l’escut sense 

eliminar cap dels ja arreplegats en la pròpia exposició de motius”. 

 

Sotmés l’assumpte degudament autoesmenat a votació, resulta: 
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Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 24. Regidors absents 

en la votació: 1, senyora Sánchez. Vots a favor: 20, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, 

Palmero, Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, 

Muñoz, Vila, Serrano, Picó i Soriano. Abstencions: 4, senyors González, Guillen, Márquez i 

Rovira; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a favor del PSOE, PP, VOX i 

Compromís per Sagunt i 4 abstencions d’IP i EU-Unides Podem, ACORDA: 

 1. Realitzar l’estudi oportú per a determinar tots els elements de la bandera i de l’escut 

sense eliminar cap dels ja arreplegats en la mateixa exposició de motius. 

2. L’Ajuntament de Sagunt realitzarà les accions necessàries per a registrar oficialment 

els símbols de la ciutat en el registre autonòmic. 

3. L’Ajuntament de Sagunt realitzarà una anàlisi sobre l’ús dels emblemes de la ciutat -

escut i bandera-, a fi de potenciar el seu ús en els àmbits en els quals es trobe infrautilitzat. 

  

13 EXPEDIENT 2211815Q. PROPOSICIÓ VOX. IMPLANTACIÓ MESURES 

CORRECTORES PARC FOTOVOLTAIC (ANÀLISI) 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal VOX, sense previ 

expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

 

“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

El Decret llei 14/2020, de 7 d’agost, del Consell de mesures per a accelerar la implantació 

d’instal·lacions per a l’aprofitament de les energies renovables per l’emergència climàtica i la 

necessitat de la urgent reactivació econòmica, reserva a la Conselleria competent la informació 

preceptiva sobre els criteris de localització arreplegats en l’art. 10. d) i 10.i), motiu pel qual, 

l’Ajuntament de Sagunt no va poder informar en relació amb aquests punts. 

En concret i en relació amb l’art. 10. d) Evitar l’ocupació de zones de perillositat 

d’inundació 1, 2, 3 i 4 de les categories del Pla d’Acció Territorial de caràcter sectorial sobre 

Prevenció del Risc d’Inundació a la Comunitat Valenciana (PATRICOVA) o categories 

equivalents establits a partir de cartografies de perillositat aprovades per organismes oficials, 

com el Sistema Nacional de Cartografia de Zones Inundables. 

L’art. 10.i) Minimitzar l’ocupació de sòls d’interés per a la recàrrega d’aqüífers, no podent 

implantar-se en els d’alta permeabilitat i bona qualitat de l’aqüífer subjacent, excepte millor 

coneixement científic disponible o ús de tecnologia apropiada que garantisca la infiltració de 

l’aigua al subsol. 

Per part seua, els serveis tècnics de l’Ajuntament, van informar que el projecte afectava la 

totalitat de séquies i sistemes de reg que es troben a l’interior del tancat de la instal·lació sense 

que formule en el projecte la solució que pretenia donar-se a l’afecció. 

D’altra banda, existeix entre altres una preocupació entre els residents a les zones de Almardà 

i Corint sobre l’increment de risc d’inundació que puga suposar la perduda dels cultius, la 

modificació de la permeabilització del sòl, alguna cosa que al costat de la falta de solució per a 

les séquies, necessita que s’atorguen les garanties que calen per als residents en aquests nuclis 

i possibles afectats. 

A priori la instal·lació no es realitza sobre terreny inundable, però desconeixem si aquesta 

tindrà una afectació sobre territori situat en una cota inferior. 

 

Per tot això, proposem al Ple la següent proposta: 

ÚNIC: Traslladar a la Conselleria competent que, previ a donar un informe favorable, i 

iniciar els treballs en els projectes de fotovoltaica destinats al subministrament de Powerco 

Battery Spain, SL, exigisca que es donen les solucions oportunes que garantisquen: 

a. Descartar el risc d’inundacions a la zona costanera davant de la pèrdua de permeabilitat 

del sòl. 

b. Garantir una solució per a les séquies, ampliant fins i tot si és procedent aquestes per a 

afavorir una evacuació controlada de les aigües. 
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c. Analitzar la necessitat de realitzar obres complementàries si arribat el cas s’estimara 

l’existència d’un increment del risc d’inundacions.” 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 24. Regidors absents 

en la votació: 1, senyora Sánchez. Vots a favor: 13, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, 

Palmero, Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Iborra, Rubio, Vila i Serrano. Vots en contra: 8, 

senyors/es Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, Muñoz, González, Guillen i Márquez. Abstencions: 

3, senyors/es Picó, Soriano i Rovira; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor 

del PSOE i VOX, 8 vots en contra del PP i IP i 3 abstencions de Compromís per Sagunt i EU-

Unides Podem, ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

14 EXPEDIENT 2211817T. PROPOSICIÓ COMPROMÍS PER SAGUNT. VIA 

VERDA OJOS NEGROS-EL PORT DE SAGUNT 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal Compromís per Sagunt, 

sense previ expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

“La Via Verda d’Ojos Negros ha anat creixent en el traçat, tant per Aragó com pel País 

Valencià, i, en l’actualitat, compta amb més de 200 km i és la més llarga de tot l’estat espanyol. 

Aproximadament la meitat del traçat transcorre pel País Valencià. Es tracta, per tant, d’una via 

que connecta pobles, comarques, províncies i comunitats autònomes, des de l’interior cap al 

litoral, i transcorre per importants paratges naturals i llocs d’interés patrimonial. 

L’última de les ampliacions del traçat al País Valencià ha sigut el tram des d’Albalat 

dels Tarongers fins a Sagunt i el tram de connexió amb un altra via verda important, la Via 

Xurra, que connecta Puçol amb València travessant la comarca de l’Horta Nord. Una ampliació 

que es va posar en marxa el juliol passat. 

Així, la Via Verda d’Ojos Negros ha esdevingut un itinerari molt freqüentat pel turisme 

d’esport i de naturalesa que, alhora, dona a conéixer el patrimoni natural, artístic i històric dels 

municipis per on transcorre, així com la seua gastronomia i la seua cultura festiva. Un revulsiu 

per als pobles xicotets d’interior. I, especialment, quant a la vall del Palància i la comarca del 

Camp de Morvedre, l’última de les comarques de la província de València al nord. 

Ara mateix, només queda per a projectar i executar un últim tram que hauria de 

connectar amb el Port de Sagunt, amb el litoral, per a recuperar i completar el traçat original 

amb la destinació final i històrica, el Port. De fet, l’Ajuntament de Sagunt ja compta amb una 

proposta que aprofita de nou alguns trams i infraestructures de l’antic traçat ferroviari i també 

el carril bici, hui ja existent, del camí de la Mar. 

Fa unes setmanes, es va aprovar per unanimitat a la Diputació de València una moció en 

la qual s’insta la Generalitat Valenciana, per mitjà de la Conselleria de Medi Ambient, 

Infraestructures i Territori, a la redacció del projecte i l’execució posterior de l’últim tram de la 

Via Verda d’Ojos Negros fins a la seua destinació final, el Port de Sagunt, respectant com més 

millor el traçat original i històric fins al port mateix, fins al litoral; una reivindicació que compta 

amb el consens del Ple de la corporació de Sagunt. 

En la línia de continuar millorant la connexió de la Via Verda d’Ojos Negros amb el 

nostre municipi, trobem necessari connectar-la per l’oest amb el nucli de Sagunt, en el tram que 

discorre per la CV-314 -com es mostra en la imatge. Es tracta d’una intervenció mínima que 

facilitaria l’accés a la via verda, d’una manera segura, a les persones que vulguen transitar per 

ella, i que circulen pel carril bici local assenyalat en la imatge. 

 



 32 

 
 

És per aquest motiu, que des de Compromís per Sagunt pretenem arribar als següents 

 

ACORDS 

 

1. L’Ajuntament de Sagunt iniciarà el procediment necessari per a connectar el 

carril bici que discorre per l’accés oest del nucli de Sagunt amb la Via Verda d’Ojos Negros, 

aprofitant el tram que discorre per la carretera CV-314. 

2. L’Ajuntament de Sagunt instarà la Conselleria de Medi Ambient, 

Infraestructures i Territori perquè la retolació de la senyalització i la informació de la Via Verda 

d’Ojos Negros estiga tota també en valencià.” 

 

Durant el debat intervenen els següents regidors i regidores, els quals sol·liciten fer ús 

de la paraula i prèvia autorització per part de l’Alcaldia: 

-És el Sr. Márquez qui obri el debat i demana un aclariment perquè aquesta moció ha 

sigut objecte de debat abans del Ple amb altres grups, perquè en Junta de Portaveus es va dir 

que el títol de la moció era la connexió de la Via Verda amb el Port de Sagunt i es tracta de la 

connexió del carril bici amb la Via Verda per a la seua connexió fins al nucli de Sagunt. Veient 

el mapa que s’adjunta a la moció, no sap si pel nord ja es pot enllaçar amb la Via Verda on posa 

Petrés, no sap si eixe camí que connecta amb la Via Verda apegat a l’A-7, si per ací directament 

ja es pot enllaçar amb el carril bici. Simplement demanen eixe aclariment. 

-Intervé ara el Sr. Rovira, el qual també demana un aclariment. El carril bici que hi ha 

al costat del riu, quan vas per ací, passes per davall del pont i arribes a la carretera de Petrés. 

Eixa carretera sí que enllaça amb la Via Verda. Entén que enllaçar tal com està ara la carretera 

és un risc important perquè és una carretera perillosa. Si en la semirotonda que hi ha, no es fa 

una rotonda sencera, no hi ha seguretat, perquè posar un pas de bicicletes en el trànsit no ho veu 

factible, seria posar una rotonda o que la connexió siga per la part de Petrés. 

-El Sr. Vila indica que, al seu parer, sol·licitaria un informe a trànsit perquè eixa carretera 

conforme està feta la semirotonda, posaria un pas a nivell perquè passen els vehicles a una certa 

velocitat i no ho veu viable segons està la carretera actualment. 

-El Sr. Márquez indica que per les intervencions dels companys, IP proposaria la retirada 

de la moció i que es plantege en un altre Ple d’una altra manera. Proposta que no accepta 

Compromís. 

Per part d’IP, es presenta una esmena de substitució del punt 1, que diu: “Instar la 

Generalitat Valenciana que procedisca a la redacció del projecte que respecte el màxim possible 

el traçat original de la Via Verda Ojos Negros fins a la seua finalització al Pantalà de Port de 

Sagunt amb la consegüent dotació econòmica per a la seua realització”. 
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-Pren la paraula ara el Sr. Catalán, aprofita que la proposta la veuen amb bons ulls, però 

vol dir, quant a l’enllaç que demana Compromís, per a no travessar la CV, es pot demanar a 

l’equip de govern que col·loquen una senyalització al final del passeig que indique que connecta 

amb la Via Verda, igual que quan es ve de Petrés que indique que connecta amb el nucli de 

Sagunt. Visualment ja facilitaria molt. 

-En aquest moment pren la paraula el Sr. Raro. Ja que va ser Compromís qui va portar 

la moció a la Diputació que es va aprovar per tots els partits, hui ha arribat la notificació a 

l’Ajuntament. Si cal tornar a demanar que la Via Verda s’acabe el tram d’arribada al Port per la 

via més original, es farà. Sobre la foto que apareix en la moció està d’acord, quan es va aprovar 

el projecte de la Via Verda travessava per on s’ha marcat a la foto i en fase d’obra es va canviar 

pel pas actual perquè era més segur. Es pot senyalitzar com s’ha dit, un senyal que indique 

Sagunt i l’altra Via Verda sense deixar de reivindicar que la Via Verda ací continua al voltant 

del camí de Gausa, encara que ha de continuar fins al Port. 

-Tanca el debat la Sra. Soriano. La segona opció del Grup era el que ha comentat el Sr. 

Catalán, que és la senyalització i donaran suport a l’esmena d’IP. 

 

L’esmena plantejada per IP és acceptada per la ponent. 

 

Sotmés l’assumpte degudament esmenat a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 24. Regidors absents 

en la votació: 1, senyora Sánchez. Vots a favor: 24, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, Carbó, 

Palmero, Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, Cayuela, Cañada, 

Muñoz, González, Guillen, Márquez, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira; per la qual cosa, el 

Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 

1. Instar a la Generalitat Valenciana que procedisca a la redacció del projecte que 

respecte el màxim possible el traçat original de la Via Verda Ojos Negros fins a la seua 

finalització al Pantalà del Port de Sagunt amb la consegüent dotació econòmica per a la seua 

realització. 

2. L’Ajuntament de Sagunt instarà la Conselleria de Medi Ambient, Infraestructures i 

Territori perquè la retolació de la senyalització i la informació de la Via Verda d’Ojos Negros 

estiga tota també en valencià. 

 

 En aquests moments s’absenta definitivament de la sessió el Sr. Timón. 

 

15 EXPEDIENT 2211824D. PROPOSICIÓ COMPROMÍS PER SAGUNT. IMPULS 

DEL PNN8 DE SAGUNT I CONDICIONAMENT DE L’ACCÉS SUD A LA CIUTAT 

Llegida la proposició política presentada pel Grup Municipal Compromís per Sagunt, 

sense previ expedient administratiu, el tenor literal del qual és el següent:   

“Al febrer de l’any 2019, s’anunciava una intervenció urbanística destinada a canviar 

l’aspecte i els serveis de la zona compresa entre l’avinguda del País Valencià i el Camí de Llíria: 

l’entrada sud de la ciutat. aquesta actuació, coneguda com a Perímetre No Numerat PNN8 i el 

Programa d’Actuació del qual es va adjudicar a Alser l’any 2008 per 5,5 milions d’euros 

contemplava la generació d’una zona verda de 21.000 m², incloïa un aparcament per a donar 

servei al cementeri de Sagunt i al barri del Raval, 30.000 m² de sòl comercial i residencial, a 

més de 28.000 m² de nous vials i condicionament dels existents, incloent tres noves rotondes. 

Dos anys després, s’anunciava que l’Ajuntament de Sagunt havia decidit resoldre el PAI 

per la situació d’incapacitat de l’empresa posseïdora dels drets d’urbanització i, en 

conseqüència, passant a assumir la condició d’agent urbanitzador -sotmesa a concurs de 

creditors-, subordinant-se els drets i obligacions de l’anterior, atesa la transcendència de la seua 

ubicació. En eixe moment, s’informava que existia una reserva de prop de dos milions d’euros 

per a contractar els treballs, uns diners que s’uneixen als més de 550.000 euros de la garantia 
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que Alser va depositar per a aquest PAI. Més de tres anys després de l’últim anunci, el projecte 

es troba paralitzat. 

De manera paral·lela, ADIF està desenvolupant unes obres de condicionament de 

l’aparcament de l’estació de trens de Sagunt. Aquesta actuació obri una finestra d’oportunitat a 

l’Ajuntament per a coordinar-se amb ADIF amb l’objectiu d’habilitar una via d’accés a 

l’aparcament de RENFE que ajude a reduir el volum de trànsit de l’avinguda País Valencià; una 

via saturada que pateix de retencions provocades per la parada d’autobús situada a l’altura de 

la gasolinera. Una ubicació on es venen produint accidents de trànsit a causa del volum de 

trànsit i la mala visibilitat a l’hora d’accedir a l’estació, tant per als vehicles com vianants. 

En tercer lloc, els recents anuncis al voltant d’una nova estació a Sagunt que acollirà 

l’AVE integrada, sumat a l’adjudicació, per part de la Generalitat Valenciana, d’un contracte 

per a la redacció del Pla Especial de l’entorn de l’estació de trens per a la construcció d’una 

plataforma intermodal de transport prioritari, demostra la idoneïtat d’avançar en el 

desenvolupament del PNN8 i en un accés complementari a l’entorn de l’estació de RENFE. 

 

Per tot això, l’Ajuntament de Sagunt adopta els següents 

ACORDS 

1. L’Ajuntament de Sagunt es compromet a agilitzar les obres per al 

condicionament de l’accés sud a la ciutat, el qual afectaria, especialment, les rotondes d’accés 

i els carrers la Pau, Sant Antoni i València. Una intervenció fonamental per a la millora de la 

qualitat de vida de la ciutadania del barri del Raval. 

2. L’Ajuntament de Sagunt es compromet, alhora, a reactivar el pla de reforma 

interior conegut, com PNN8, per a millorar l’accés sud a la ciutat i potenciar els diversos usos 

previstos, com també evitar la degradació de solars de la zona. 

3. L’Ajuntament de Sagunt comunicarà a ADIF la conveniència d’habilitar una via 

d’accés complementari a l’estació de RENFE des del sud, alhora que les vies adequades. 

4. L’Ajuntament de Sagunt impulsarà una comissió de coordinació de les 

actuacions a l’entorn de l’estació de RENFE amb les diverses administracions implicades, 

d’àmbit local, autonòmic i estatal.” 

 

Durant el debat intervenen els següents regidors i regidores, els quals sol·liciten fer ús 

de la paraula i prèvia la seua autorització per part de l’Alcaldia: 

-Intervé el Sr. Raro, indica en primer lloc que li sembla una moció molt completa. La 

situació de l’entrada sud i del PNN8 està tal com es comenta en la moció, de manera informal 

ells ja han comentat la seua intenció; quan es va desfer el PAI del PNN8 hi havia un aval i hi 

havia una part del pressupost per a fer una actuació que es licitarà enguany el projecte i la 

redacció. L’obra avancen que fins a mitjan 2026 no començarà. Però només consistirà en les 

rotondes que hi ha al voltant del carrer Sant Antoni i l’inici del carrer València cap al sud. No 

és un desenvolupament del PNN8, així que estan completament d’acord amb el primer punt i 

s’intentarà agilitzar al màxim i s’intentarà fer com més prompte millor l’adequació de l’accés 

sud a la ciutat. Pel que fa a la reactivació del PNN8 l’Ajuntament no el farà perquè és una obra 

d’urbanització on hi ha molts propietaris i l’Ajuntament fa molts anys que directament no 

desenrotlla un PAI, a més fa anys que no fa una licitació perquè un tercer puga fer un PAI. Els 

PAI’s almenys des que ell és regidor i abans també, quan els propietaris o la majoria d’ells 

s’uneixen ho porten avant. Ara com ara, amb tota la càrrega que té l’Ajuntament és l’única 

forma. Es podria fer l’esforç de contactar amb eixos propietaris per a intentar reactivar eixe PAI. 

El punt 2 de la moció es pot mantindre així, però l’Ajuntament no el promourà. Fa uns 6 mesos 

es va fer una modificació, recorda que eixa zona era únicament industrial, ara és industrial i 

residencial, però ara com ara no hi ha interés de desenrotllar-ho. Pel que fa als punts 3 i 4, el 

punt 3 dir que està traslladat a ADIF, ja es va fer quan van promoure l’obra que s’està fent ara 

en l’estació i un dels grups que hi ha de treball han traslladat també a ADIF, que per a millorar 

el pàrquing de l’estació i tot al voltant de l’estació, s’hauria de fer eixe segon accés, encara que 
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es tornarà a traslladar. I respecte al punt 4 estan completament d’acord. Ara com ara hi ha dos 

grups, un és el de desenvolupament de l’estació i de la nova estació de l’AVE, on està 

l’Ajuntament i després hi ha un altre de redacció del Pla Especial de l’entorn de l’estació que 

és el que està desenvolupant la Generalitat. L’Ajuntament que està en els dos, els ha dit que 

seria convenient que els dos grups parlaren. Aprovaran la moció. 

 

Sotmés l’assumpte a votació, resulta: 

Total regidors: 25. Regidors presents en eixe moment en la sessió: 23. Regidors absents 

en la votació: 2, senyors/es Sánchez i Timón. Vots a favor: 20, senyors/es Alcalde, Carrera, Raro, 

Carbó, Palmero, Quesada, Vidal, Antonino, Timón, Sánchez, Iborra, Rubio, Sáez, Catalán, 

Cayuela, Cañada, Muñoz, Vila, Serrano, Picó, Soriano i Rovira. Abstencions: 3, senyors/es 

González, Guillen i Márquez; per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a favor del 

PSOE, PP, VOX, Compromís per Sagunt i EU-Unides Podem i 3 abstencions d’IP, ACORDA: 

 Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda amb caràcter general. 

 

S E G O N A   P A R T: CONTROL I FISCALITZACIÓ DE L’ACCIÓ DE GOVERN 

LOCAL 

 

16 EXPEDIENT 2210230P. DONAR COMPTE RESOLUCIONS D’ALCALDIA I 

DELS SEUS REGIDORS/REGIDORES ADOPTATS DES DE LA DACIÓ DE 

COMPTES FORMULATS EN L’ANTERIOR SESSIÓ 

Considerant que l’article 42 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 

Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, estableix 

que l’alcalde donarà compte succint a la corporació, en cada sessió ordinària del Ple, de les 

resolucions que haguera adoptat des de l’última sessió plenària ordinària perquè els regidors 

coneguen el desenvolupament de l’administració municipal o a l’efecte del control i 

fiscalització dels òrgans de govern, previstos en l’article 22.2.a) de la Llei 7/85, de 2 d’abril, 

Reguladora de les Bases del Règim Local. 

Considerant així mateix l’estructura d’ordre del dia de les sessions ordinàries del Ple de 

la corporació prevista en l’article 86 del vigent Reglament Orgànic Municipal d’aquest 

Ajuntament. 

 

Per tot això, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de l’Alcaldia i de 

les seues regidores i regidors delegats adoptades des de la dació de comptes formulada en 

l’anterior sessió plenària de caràcter ordinari que tingué lloc el dia 03.04.2025 i que comprenen: 

 

Des del número 2841 del 27 de març de 2025 fins al número 4024 del 30 d'abril de 2025. 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 
 

17 EXPEDIENT 1490238A. DELEGACIONS D’ÀREA I ESPECIALS. DONAR 

COMPTE RESOLUCIÓ NÚM. 3231 I RESOLUCIÓ NÚM. 3252 DE CORRECCIÓ 

D’ERRORS 

 Es dona compte al Ple de l’Ajuntament de les següents resolucions d’Alcaldia. 

 

Resolució número 3231: 

“En virtut d’allò que disposa l’art. 23.4 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, Reguladora de les 

Bases de Règim Local, mitjançant resolució d’aquesta Alcaldia núm. 5161 de data 22 de juny 

de 2023, es van atorgar delegacions genèriques i especials en regidores i regidors de la 

corporació. 
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 Resultant que la regidora Sra. Patricia Sánchez Mínguez en aquests moments es troba 

de baixa, es fa necessari delegar les delegacions especials de Festes i Cultura Popular, Promoció 

del Valencià i Agermanament. 

Considerant el que preveuen els articles 28, 66, i 68 del vigent Reglament Orgànic 

Municipal (ROM) en relació a les Delegacions de l’Alcaldia i, en concret, als regidors-delegats 

i el que disposen els articles 43, 44 i 45 del ROF. 

Considerant que, de conformitat amb el qual estableix l’article 9.6 de la Llei 40/15, d’1 

d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic, la delegació de competències serà revocable en 

qualsevol moment per l’òrgan que l’haguera conferit. 

 

 Per tot això, fent ús de les atribucions que em confereix la legislació vigent, RESOLC: 

 PRIMER: Conferir les delegacions especials de Festes i Cultura Popular, Promoció del 

Valencià i Agermanament a favor de la regidora Sra. Ana Mª Quesada Arias. 

SEGON: La delegació especial conferida comprén la facultat de direcció interna i gestió 

del servei, exclosa la facultat de dictar actes administratius que afecten tercers. 

TERCER: La regidora delegada respon de la seua gestió directament davant de l’alcalde. 

QUART: La delegació requerirà per a ser eficaç l’acceptació per part del regidor delegat, 

s’entendrà acceptada tàcitament si en el terme de tres dies hàbils a comptar de l’endemà de la 

notificació no presenta davant l’alcalde renuncia exprés. 

CINQUÉ: En cas d’absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment de les 

regidores delegades, aquesta Alcaldia assumirà directament i automàticament les competències 

delegades, com a titular de la competència originària. S’entendrà a aquest efecte exercitada la 

potestat d’avocació basant-se en la present resolució, sense necessitat d’una nova resolució 

expressa en aquest sentit. 

SISÉ: Notificar la present resolució a les persones interessades. 

SETÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 

d’Informació Municipal. 

VUITÉ: Donar compte, d’aquesta resolució al Ple en la pròxima sessió que celebre, per 

a complir en allò que s’ha previst per l’article 38 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel 

qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions 

Locals.” 
 

Resolució número 3252: 

“Resultant que, mitjançant Resolució d’Alcaldia núm. 3231 de data 1 d’abril de 2025, 

per aquesta Alcaldia s’han conferit delegacions especials a la regidora Sra. Ana María Quesada 

Arias. 

Vist que existeix un error en la delegacions especials que es deleguen. 

 

 Considerant que, de conformitat amb el qual estableix l’article 109.2 de la Llei 39/15, 

de 2 d’octubre del Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques, les 

administracions podran rectificar en qualsevol moment d’ofici o a instàncies dels interessats, 

els errors materials, de fet o aritmètics existents en els seus actes. 

 

 Per tot això i de conformitat amb les atribucions que em confereix la legislació vigent, 

RESOLC: 

 Rectificar la Resolució d’Alcaldia, núm. 3231 de data 1 d’abril de 2025, en el següent 

sentit: 

 On diu: 

“PRIMER: Conferir les delegacions especials de Festes i Cultura Popular, Promoció del 

Valencià i Agermanament a favor de la regidora Sra. Ana Mª Quesada Arias.” 

Ha de dir: 
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 “PRIMER: Conferir la delegació especial de Festes i Cultura Popular, a favor de la 

regidora Sra. Ana Mª Quesada Arias”.” 
 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 
 

18 EXPEDIENT 1483703Z. DONAR COMPTE CONSTITUCIÓ GRUPS POLÍTICS 

I PORTAVEUS. GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS PER SAGUNT 

 Es dona compte al Ple de l’Ajuntament de la Resolució número 3477, que diu: 

“Resultant que s’ha presentat per registre d’entrada, comunicació del canvi de portaveu 

titular i suplent del grup municipal Compromís per Sagunt, el dia 8 d’abril de 2025, número 

d’entrada 19725. 

 Considerant que l’article 134 de la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim 

Local de la Comunitat Valenciana preveu que els grups polítics es constituiran mitjançant escrit 

dirigit al president de la corporació, subscrit pel membres d’aquesta que desitgen integrar-lo, 

indicant la denominació del grup, el nom de qui actuarà com a portaveu i, si és el cas, de qui 

puga substituir-lo. 

 Considerant que és l’article 69 de l’esmentat ROM el que regula el caràcter i la 

composició de la Junta de Portaveus, que es constitueix com a òrgan complementari d’aquest 

Ajuntament, integrat pels portaveus dels grups polítics municipals, sota la presidència de 

l’alcalde; l’article 70 s’encarrega d’establir les atribucions i l’article 71 regula el seu règim 

jurídic. 

 

Per tot això i de conformitat amb les atribucions que em confereix la legislació vigent, 

RESOLC: 

 Donar compte al Ple de la corporació del canvi del portaveu titular i suplent del grup   

municipal Compromís per Sagunt, a l’efecte de l’actuació municipal i de la designació dels seus 

respectius portaveus que integraran la Junta de Portaveus, segons el següent detall: 

- Grup Municipal Compromís per Sagunt: 

* Portaveu titular: Maria Josep Picó i Garcés 

* Suplent: Maria Josep Soriano i Escrig.” 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 
 

19 EXPEDIENT 1510729K. ADSCRIPCIÓ REGIDORS A COMISSIONS 

INFORMATIVES PERMANENTS. GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS PER SAGUNT 

Resultant que en la sessió plenària de data 4 de juliol de 2023 es va donar compte de la 

creació de les Comissions Informatives Permanents. 

 Vist que, en virtut del que preveuen els articles 42 i següents del ROM, la proposta és 

que tant les comissions informatives permanents com les especials estaran integrades per 1 

membre per cada u dels 6 grups polítics municipals més l’Alcalde en la seua condició de 

President nat de totes elles. 

 D’acord amb el que preveu l’article 125.c) del RD 2568/86 de 28 de novembre, pel qual 

s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions 

Locals, d’aquesta adscripció concreta de regidors i regidores es donarà compte al Ple. 

Resultant que en data 3 d’abril de 2025, ha pres possessió del càrrec de regidora de 

Compromís per Sagunt: Acord per a Guanyar, Sra. Maria Josep Soriano Escrig, i atés que des 

de l’esmentat grup polític municipal han procedit a través del seu portaveu i mitjançant instància 

número 19405, a la nova adscripció de les seues regidores a les comissions informatives 

permanents. 

 

 Per tot això, es proposa donar compte al Ple de: 

 ÚNIC: l’adscripció de les representants del grup polític de Compromís per Sagunt a les 

comissions informatives permanents, segons el següent detall: 
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 Comissió Informativa de Governança pública i seguretat ciutadana: 
Titular: Maria Josep Soriano Escrig 

Suplent: Maria Josep Picó Garcés 

 

 Comissió Informativa d’Hisenda i Patrimoni i Especial de Comptes: 

  Titular: Maria  Josep Soriano Escrig 

  Suplent: Maria Josep Picó Garcés 

 

 Comissió Informativa de Gestió sociocultural, esportiva i participativa: 

  Titular: Maria Josep Picó Garcés 

  Suplent: Maria Josep Soriano Escrig 

 

 Comissió Informativa de Drets Socials: 
  Titular: Maria Josep Soriano Escrig 

  Suplent: Maria Josep Picó Garcés 

 

 Comissió Informativa de Disseny urbà, ecologia i infraestructures: 
  Titular: Maria Josep Picó Garcés 

  Suplent: Maria Josep Soriano Escrig 

 

 Comissió Informativa d’Ocupació, indústria i promoció de la ciutat: 
  Titular: Maria Josep Picó Garcés 

  Suplent: Maria Josep Soriano Escrig. 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 
 

20 EXPEDIENT 1510850D. ADSCRIPCIÓ REGIDORS A COMISSIONS 

INFORMATIVES ESPECIALS. GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS PER SAGUNT 

Resultant que, en la sessió plenària de data 4 de juliol de 2023, es va donar compte de 

la creació de les Comissions Informatives Especials. 

 Vist que, en virtut del que preveuen els articles 42 i següents del ROM, la proposta és 

que tant les Comissions Informatives Permanents com les Especials estaran integrades per 1 

membre per cada u dels 6 grups polítics municipals, més l’alcalde en la seua condició de 

president nat de totes elles. 

 D’acord amb el que preveu l’article 125.c) del RD 2568 de 28 de novembre, pel qual 

s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions 

Locals, d’aquesta adscripció concreta de regidors i regidores es donarà compte al Ple. 

Resultant que en data 3 d’abril de 2025, ha pres possessió del càrrec de regidora de 

Compromís per Sagunt: Acord per a Guanyar, Sra. Maria Josep Soriano Escrig, i atés que des 

de l’esmentat grup polític municipal han procedit a través del seu portaveu i mitjançant instància 

número 19405, a la nova adscripció de les seues regidores a les comissions informatives 

permanents. 

 

Per tot això, es proposa donar compte al Ple de: 

 ÚNIC: l’adscripció de les representants del grup polític de Compromís per Sagunt a les 

comissions informatives especials, segons el següent detall: 

 

 Comissió Informativa Especial sobre Remodelació Platges Port de Sagunt, 

Almardà i Corint: 
  Titular: Maria Josep Picó Garcés 

  Suplent: Maria Josep Soriano Escrig 
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  Comissió Informativa Especial pel seguiment del Conveni entre l’Ajuntament i 

l’empresa LAFARGE: 
  Titular: Maria Josep Soriano Escrig 

  Suplent: Maria Josep Picó Garcés 

 Comissió Informativa Especial de Seguiment de la Gestió de l’Aigua: 
  Titular: Maria Josep Soriano Escrig 

  Suplent: Maria Josep Picó Garcés 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 
 

21 EXPEDIENT 2170095X. INFORMACIÓ AL PLE I TRIMESTRE 2025 

Vista la proposta del regidor d’Hisenda, que diu: 

En compliment del que estableix l’art. 207 del Text Refós de la Llei Reguladora de les 

Hisendes Locals, i de conformitat amb el que disposa la base 98 d’Execució del Pressupost, es 

dona compte de la informació trimestral corresponent al primer trimestre de l’any 2025: 

 

1. Pressupost de l’Ajuntament de Sagunt 

 1.1. L’Execució del Pressupost (despeses i ingressos) de l’Ajuntament 

 1.2. Moviments i situació de la Tresoreria 

 1.3. Relació de Modificacions de Crèdit realitzades en el període 

2. Lluita contra la morositat 

 3.1. Informe de Tresoreria de l’Ajuntament 

 3.2. Informe de la Intervenció General de l’Ajuntament 

 3.3. Informació de la mercantil SAG 

 3.4. Informació de la mercantil Aigües de Sagunt 

3. Del PMP (Ajuntament, SAG i consolidat) 

4. D’estabilitat pressupostària 

5. Informe d’Intervenció 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 

 

22 EXPEDIENT 2203605N. DONAR COMPTE DE L’ESTABILITAT 

PRESSUPOSTÀRIA EN OCASIÓ DE L’APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ 

PRESSUPOSTÀRIA PER SUPLEMENT DE CRÈDIT 1/2025 

 Vist el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Patrimoni, que diu: 

“Per la Intervenció Municipal, en compliment del que disposa la Llei orgànica 2/2012 de 

27 d’abril d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, així com l’Ordre HAP/2105/2012 

d’1 d’octubre per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació 

previstes en la Llei orgànica 2/2012 avantdita, s’ha emés en data 26 de març de 2024 informe 

d’Intervenció relatiu a l’estabilitat pressupostària respecte a l’expedient de suplement de crèdits al 

Pressupost de l’exercici 2025 finançat amb RTGG, del següent tenor literal: 

“Expedient: 2203605N 

Informe control financer 

Assumpte: informe d’Intervenció relatiu a l’estabilitat pressupostària respecte a l’expedient de 

suplement de crèdits al Pressupost de l’exercici 2025 finançat amb RTGG. 

Import: 1.061.021,27 € 

SERGIO PASCUAL MIRALLES, interventor general de l’Ajuntament de Sagunt, en compliment 

del que disposa la Llei orgànica 2/2012 de 27 d’abril d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 

Financera, així com l’Ordre HAP/2105/2012 d’1 d’octubre per la qual es desenvolupen les 

obligacions de subministrament d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012 avantdita emet 

l’informe a continuació. 
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Conseqüència de l’Auditoria de l’entorn de control duta a terme a l’Ajuntament de Sagunt per 

part de la Sindicatura de Comptes (exp. 758880A) i donada compte al Ple de la corporació en 

data 7 de setembre de 2023 i conforme a l’article 16,1, últim paràgraf del Reial decret 1463/2007 

de 2 de novembre pel qual s’aprova el Reglament de desenrotllament de la Llei 18/2001, de 12 de 

novembre, d’estabilitat Pressupostària, en la seua Aplicació a les Entitats Locals, encara vigent 

que assenyala: 

“Quant al pressupost inicial i, si és el cas les seues modificacions, l’avaluació del compliment de 

l’objectiu d’estabilitat de la pròpia entitat local i dels seus organismes dependents”. 

 

En l’apartat 2n d’aquest mateix article 16 s’assenyala: “L’informe s’emetrà amb caràcter 

independent i s’incorporarà als previstos en els articles 168,4, 177,2 i 191,3 del text refós de la 

Llei reguladora de les hisendes locals, referits respectivament, a l’aprovació del pressupost 

general, a les seues modificacions, i a la seua liquidació”. 

Cal recordar que després del parèntesi de la suspensió de les regles fiscals des de l’exercici 2020 

a 2023, ja en 2024 es produïx la reactivació de les regles fiscals. Regles fiscals en la qual per 

Acord de Consell de Ministres de 16 de juliol de 2024 es van fixar els objectius d’estabilitat 

pressupostària per al subsector local en el trienni 2025-2027 i que consisteixen en equilibri 

pressupostari. 

Aquests van ser rebutjats pel Congrés dels Diputats el 23/07/2024. 

Posteriorment, el Consell de Ministres, en virtut del que preveu l’article 15.6 de la Llei orgànica 

2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera va adoptar, el 10 de 

setembre de 2024, un segon acord d’establiment d’objectius, coincident amb l’anterior, que va ser 

presentat en el Congrés dels Diputats el 20 de setembre i retirat de la tramitació parlamentària 

per un altre acord del Consell de Ministres de 24 de setembre de 2024. 

En el Pla Fiscal Estructural a mitjà termini, 2025-2028, del Regne d’Espanya, s’arreplega la 

senda d’estabilitat pressupostària per al període 2025-2027 per al conjunt de les administracions 

públiques (en percentatge de PIB) del -2,5%, per a 2025, del -2,1% per a 2026 i del -1,8% per a 

2027). No obstant això, en la situació actual, cal considerar que el Subsector Local i cada entitat 

local individualment considerada haurà de registrar equilibri pressupostari o superàvit en 2025. 

Així les coses, l’objectiu per a les Entitats Locals es fixa en una capacitat de +0.0 per a l’exercici 

2025. 

Per a la regla de despesa el percentatge de la variació de despesa computable es fixa en el 3,2% 

per a 2025. 

Es recorda que el sistema o base de càlcul ha de recaure sobre el consolidat, és a dir, tot el 

perímetre de consolidació. 

Normativa: composta per la normativa esmentada i el manual de càlcul del dèficit en 

Comptabilitat Nacional adaptat a les Corporacions Locals desenrotllada per la IGAE conforme 

als criteris del Sistema Europeu de Comptes Nacionals i Regionals (SEC 10). 

El Reglament (UE) Núm. 549/2013 del Parlament Europeu i del Consell, de 21 de maig de 2013, 

relatiu al Sistema Europeu de Comptes Nacionals i Regionals de la Unió Europea (SEC-10). 

Els arts. 4.1.b; 15.3.c i 15.4.e de l’Ordre HAP/2015/2012, d’1 d’octubre, per les quals es 

desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació previstes en la Llei orgànica 

2/2012 de 27 d’abril, d’estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera assenyalats. 

Això és pel fet que els és aplicable l’apartat 1 del referit article 165 del Text Refós de la Llei 

Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 

qual, el pressupost general atendrà el compliment del principi d’estabilitat i l’article 16 del Reial 

decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament de Desenvolupament de la 

Llei 18/2001, de 12 de novembre, d’Estabilitat Pressupostària, en la seua aplicació a les Entitats 

Locals, pel qual la Intervenció local informarà sobre l’avaluació del principi d’estabilitat 

pressupostària en termes de capacitat o necessitat de finançament conforme al SEC-10 amb 

caràcter independent en l’execució del pressupost i les seues modificacions: “L’informe s’emetrà 

amb caràcter independent i s’incorporarà als previstos en els articles 168.4, 177.2 i 191.3 del text 
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refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, referits, respectivament, a l’aprovació del 

pressupost general, a les seues modificacions i a la seua liquidació” i s’incorporarà als previstos 

en els articles 168.4 (per a l’aprovació dels pressupostos) i 191.3 (per a la liquidació del 

pressupost) del text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Reial decret 

legislatiu 2/2004, de 5 de març, referits respectivament, a l’aprovació del pressupost general i a 

la seua liquidació com ja s’ha indicat. 

Després del parèntesi de la suspensió de les regles fiscals des de l’exercici 2020 a 2023, ja en 

2024 es produeix la reactivació de les regles fiscals. Regles fiscals en la qual s’ha publicat 

recentment el 6 de març la nota de premsa en l’oficina virtual per a la Coordinació Financera de 

les Hisendes Locals (OVEELL) que els objectius de dèficit vigents per a 2024 seran els inclosos 

en el programa d’estabilitat ja avaluats per la Comissió Europea que es van remetre a l’abril de 

2023, conseqüència del rebuig en el Ple del Senat dels nous objectius més “generosos”. 

Es recorda que el sistema o base de càlcul és ha de recaure sobre el consolidat, és a dir, tot el 

perímetre de consolidació. 

Del resultat, a hores d’ara, de l’estudi d’avaluació amb l’aprovació pressupostària on es reflecteix 

una capacitat d’1.588.887,77 euros i després de l’increment de despesa derivat de la part de 

l’expedient d’incorporació de romanents (informe a l’expedient 2119239N) no subjectes a 

subvenció procedent d’altres administracions públiques ascendeix a la quantitat igual que 

s’incrementa el límit de despeses no financers en 481.996,34 que es financen amb RTGG més 

4.450.000,00 del préstec 2024 pendent d’ingressar a data de liquidació 2024. 

Fruit d’això es produeix una necessitat de finançament de 3.343.108, ascendeix a una necessitat 

total de 3.928.108,77. 

Sent que en el present expedient s’incrementa la quantitat de 585.000,00 € de despeses no 

financeres amb càrrec al capítol 8 d’ingressos (romanent de tresoreria per a despeses generals), 

és a dir actius financers, es produeix així un increment de la necessitat de finançament respecte a 

la situació després de la incorporació de romanents d’aprovació pressupostària de 3.928.108,77€ 

resultant l’agregació de les dades que figuren en l’a data d’aprovació pressupostària estimada 

per a la liquidació de l’exercici 2024 i la incorporació de romanents i el present expedient de 

suplement de crèdits. 

Com ja es va informar en l’aprovació del pressupost, i incorporació de romanents, aquest resultat 

està molt condicionada al grau d’inexecució pressupostària. L’import de la modificació, 1 milió 

d’euros, dels quals quasi sis-cents mil, unit al d’incorporació de romanents i respecte al pressupost 

inicial de 2025 representa un volum del 19,61% del pressupost inicial. Situat el pressupost global 

en poc més de 117 milions. 

Respecte a la Regla de Despesa resulta a data present difícil de quantificar quan aquesta es fixa 

en l’informe d’Intervenció d’aprovació del pressupost 2025 en 58,3 milions d’ens Ajuntament de 

Sagunt. 

No obstant això, la liquidació corresponent a l’exercici 2024 ha elevat, per incompliment de la 

regla de despesa el sostre a 76.963493,85 milions, que després de la variació de la taxa de despesa 

computable situada per a 2025 en el 3,2% més/menys els canvis normatius per a 2025 que 

s’estimen en 2.032.263,63. Tot això ens dona com a resultat la quantitat de quasi 81,5 milions 

d’euros. 

Respecte a l’aprovació pressupostària es fixava inicialment la quantitat 63.535.751,53 més la taxa 

de variació i els canvis normatius donen la quantitat de 67.601.159,21. 

Sobre aquesta quantitat prevista en el moment d’aprovació pressupostària caldria incrementar-li 

la quantitat d’ocupacions no financeres (en resum per a l’Ajuntament de Sagunt les despeses dels 

capítols 1 a 7 excepte interessos del deute i minorat en les transferències d’altres administracions 

públiques derivats dels expedients d’incorporació de romanents derivats de despeses amb 

finançament afectat que ascendeix a 481.996,34 de RTGG i 4.450.000 del préstec 2024 més 

pendent de préstecs d’exercicis anteriors. Això incrementa en poc més de 4,9 la despesa 

computable a la qual cal afegir els 485.000 del present expedient de suplement de crèdit. 
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D’aquesta sort la suma de totes aquestes quantitats ascendeix a 73,1 milions, que dificulten 

reprendre la senda de creixement en compliment de les preceptives regles fiscals i que caldrà estar 

a les mesures que s’adopten en el preceptiu PEF 2025/2026 conseqüència de l’incompliment de 

la regla de despesa en 2024. 

Es recorda el que reiteradament s’assenyala en els successius informes d’aprovació de 

pressupostos i liquidació: l’elevat inexecució pressupostària hipoteca els exercicis successius en 

realitzar les incorporacions de romanents, principalment derivades d’aquelles despeses amb 

finançament afecte a les operacions de préstec que no s’executen o que és preceptiu incorporar-

la a l’exercici següent. 

Serà el grau d’inexecució pressupostari el que determine el compliment de les regles fiscals o el 

seu possible trasllat a l’exercici següent per la nova incorporació preceptiva a l’exercici 2026 de 

les despeses afectes. 

Respecte a l’ús del romanent, cal destacar el compliment del preceptiu article 32 LOEPSF a 

diferència de tots els exercicis precedents.” 

Per tot això, de conformitat amb el que s’estableix l’article 16, 2 del Reial decret 1463/2007 de 2 

de novembre pel qual s’aprova el Reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de 

novembre, d’estabilitat Pressupostària, en la seua Aplicació a les Entitats Locals, encara vigent que 

assenyala que “la Intervenció local elevarà al Ple un informe sobre el compliment de l’objectiu 

d’estabilitat de la mateixa entitat local i dels seus organismes i entitats dependents” per a 

continuació assenyalar en el paràgraf 2n que “l’informe s’emetrà amb caràcter independent i 

s’incorporarà al que preveu l’article 168,4… referit a l’aprovació dels pressupostos, a les seues 

modificacions i a la seua liquidació”, es proposa: 

ÚNIC: Donar compte al Ple de l’informe emés per la Intervenció Municipal en data 29 de 

març de 2025, relatiu a l’estabilitat pressupostària respecte a l’expedient de suplement de crèdits 

al Pressupost de l’exercici 2025 finançat amb RTGG.” 

 

Per tot això, el Ple en queda assabentat per unanimitat dels membres presents. 

 
PRECS I PREGUNTES: 

En aquest apartat intervenen els següents senyors i senyores regidors i regidores: 

-El Sr. Vila demana a l’equip de govern, en referència al scape park que hi ha a 

l’internuclis, ja que han rebut queixes dels socis i de la directiva del club. Ells han estat in situ 

per a corroborar-ho i finalment els han indicat que estan duent a terme ells mateixos el 

manteniment fins i tot han comprat les fustes amb una partida econòmica del club. Resulta 

ridícul quan es tracta d’una instal·lació municipal i per això demana a l’equip de govern que 

per favor tinguen unes cures mínimes en eixa instal·lació, que es faça el manteniment 

corresponent perquè les instal·lacions ara estan en un estat lamentable. 

-El Sr. Alcalde manifesta que desconeixia aquesta queixa, ho revisaran i es 

comprometen a revisar la situació. 

-Ara és el torn del Sr. Márquez. Es tracta en aquest cas d’una pregunta que ja van fer en 

junta de portaveus i és sobre els granels sòlids del port marítim. Ho van veure en premsa i volen 

saber de què es tracten eixos granels sòlids, el tractament que tindran, si estaran tancats, si 

tindran una carpa, si estaran a l’aire lliure, perquè ja saben més o menys per on ve el vent i pot 

ser perjudicial per al medi ambient. 

-Indica el Sr. Alcalde que prenen nota i comunica que a més d’ací a poc tenen consell 

de l’APV i traslladarà la pregunta del Ple. 

-La Sra. Cañada planteja una pregunta que està relacionada que han vist uns cartells 

penjats en els contenidors de Sagunt advertint de l’horari durant el qual els ciutadans han de 

tirar el fem. Entenen que aquests cartells els ha penjats l’administració, però que com no ho 

saben, pregunten qui ha posat aquests cartells en els diferents contenidors i si ho ha fet 

l’administració, sobre la base de quina normativa? També planteja un prec que té a veure amb 

el fet que se’ls ha presentat en Comissió el tema d’implantació de zones de baixes emissions, 
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se’ls ha convidat a fer propostes, i el prec és que es tinguen en compte les propostes. Perquè 

han estat estudiant els municipis que tenen més de 50.000 habitants que també estan obligats 

per normativa a establir aquestes zones de baixes emissions, pensen que la qualitat de l’aire a 

Sagunt no és dolenta i en altres municipis s’estableixen zones amb estudis elaborats, amb 

càmeres... Un exemple és que es tanque la zona quan hi ha molta saturació quan realment s’està 

arribant a una qualitat de l’aire molt deficient. Per tot això demana que es tinguen en compte 

aquestes aportacions que han fet fins i tot se’ls pregunte o se’ls demane opinió al respecte si 

s’intenta aplicar aquestes millores perquè també saben que hi ha hagut una consulta ciutadana. 

-Respon el Sr. Alcalde. Entén que quan es prenga una decisió definitiva s’explicarà per 

què sí i per què no de les diferents alternatives que s’han posat sobre la taula, però com eixa 

decisió no s’ha pres encara, no estan en eixe punt. Al prec que es tinguen en compte les 

propostes del Partit Popular, responen clar, com les de la ciutadania i les de la resta de partits. 

Quant a la primera pregunta, respecte a eixos cartells en els contenidors, no ha sigut cap 

ordre política, no ha preguntat si algú de la SAG de manera unilateral els haja poguts posar. Li 

fa més la sensació que algun veí o veïna haja volgut posar-los. Que sí que és cert que hi ha una 

limitació horària, no recorda si està en l’ordenança de convivència ciutadana o una altra. 

S’informaran perquè el cartell no és normatiu, perquè no porta emblemes oficials, no està en 

valencià i ha d’arreplegar el que especifica l’ordenança. 

 

 I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la Presidència clou la sessió a les 20 hores i 

53 minuts, de tot això, com a secretari general, en done fe. 

 

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE 


